
Протокол
№ 3

Днес 22.12.2011 г. от 14.00 ч. в Заседателната зала на Младежкия дом се проведе заседание на
Общински съвет – Монтана.

В работата на заседанието взеха участие 33 общински съветници.
В заседанието взеха участие и:
г-н Златко Живков – Кмет на Община Монтана
г-н Тихомир Антонов – Зам.кмет на Община Монтана
г-н Румен Ангелов – Зам.кмет на Община Монтана
г-н Мариус Конов – Секретар на Община Монтана
г-н Деян Димитров – Дир.Дирекция „ЕИИР” при Община Монтана
г-жа Силвия Василева – Началник сектор „Бюджет” при Община Монтана
г-жа Миленка Маркова – Началник отдел  “Счетоводство” при Община Монтана
г-жа Соня Тодорова – Дир.Дерекция „ОС” при Община Монтана
г-н Александър Герасимов – Дир.Дирекция „ХД” при Община Монтана
г-н Илиян Илиев - Директор на ОП “Чистота” гр.Монтана
г-жа Мариела Живкова - Управител на “РДО” ЕООД гр.Монтана
Кметове и Кметски наместници в Община Монтана
Заседанието беше открито и ръководено от инж. Иво Иванов – Председател на ОбС Монтана

и г-н Диман Георгиев – Зам. председател на ОбС – Монтана

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Добър ден на всички. На сесията днес присъства отец Николай, който
иска да вземе думата, за да ни приветства.

ОТЕЦ НИКОЛАЙ: На мен микрофон не ми трябва. У-ми г-н Кмете, у-ми г-н Председател на
Общински съвет, у-ми приятели, тази година беше една от най-трудните за целия ни народ. Затова по
инициатива на Негово Високопреосвещенство дядо Владика искаше днес в тази последна за годината
ваша сесия да ви поднесем едни благопожелания, ние в църквата казваме благословии, та Новата
2012 година да бъде по-светла за всички нас. Отношенията, които таим в душите си да бъдат по-
човешки, сърцата да ни бият като едно, защото онзи ден Светата църква празнува един празник на
Свети Игнатий Богоносец. На този ден се случва едно събитие преди близо 2000 години Светите
апостоли седнали в Йерусалимския храм и спорели, кой е най-пръв измежду равните от тях. Влезнал
Господ и хванал едно дете, Той бил като център както за нас е Патриаршията катедралата
Св.Александър Невски така тогава Соломоновия храм е бил център на юдейската религия в Светите
земи и казал, който от Вас не стане невинен, като това дете няма място в царството божие. Всички
вие, които с Вашите дела допринасяте за растежа, за осъвременяването, за благоденствието на този
град трябва да се замислим и ние като ваши духовни настоятели делата ни да бъдат светли и чисти,
защото тук на земята може и да се покрием, но горе заставяйки всеки отговаря отделно. Там не
можеш да кажеш аз видях от него или от друг, там присъдата ти се чете. Затова нека Новата 2012
бъде светла и плодовита за всички. Светли коледни празници братя и сестри. Нека да създадем поне
на един човек изпаднал в тези трудни дни малко радост в сърцето и в душата му. Да помогнем, да
проявим едно милосърдие, защото казва Господ – онзи, който не приеме един от тези наши най-малки
братя няма как да се спаси, а спасението идва като помогнеш поне на един човек. Бог да Ви
благослови, да пази града ни. Така с най-добри благопожелания от цялото братство от Негово
Високопреосвещенство и от Светата православна църква искам да благодаря на всички вас, които с
малко или много през тези години ни помогнахте да възобновим нашите храмове, за да получа това
достолетие, което заслужава. Тази организация, тази църква, която спаси духовно нашата нация през
тези столетия на робство. Бог да пази България. Благодаря ви много, да сте живи и здрави и добри.

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Колеги, продължаваме с нашата работа, днес сме се събрали да
свършим работа. Пред вас е Дневният ред, той беше разпространен съгласно Правилника. Имате ли
предложения за промяна на Дневния ред? Не виждам предложения. Преминавам към гласуване.
Който е „за” този Дневен ред, моля да гласува

„За” – 29,
„Против” – 0,
„Въздържали се” – 0
Приема се

ДНЕВЕН РЕД:

1. 08-01-207/10.11.2011г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана,
относно приемане на правилник на конкурс за детска рисунка „Тъпан бие, хоро се вие”.
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2. 08-01-220/07.12.2011г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана,
относно частична корекция – вътрешна компенсирана промяна на Списъка на капиталовите разходи
финансирани чрез приходи по § 40-00 Постъпления от продажба на общински нефинансови активи.

3. 08-01-221/07.12.2011г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана,
относно вътрешно разместване в бюджета на Община Монтана за 2011 г. по функции, дейности и
параграфи.

4. 08-01-222/07.12.2011г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана,
относно ползване на временен безлихвен заем от извънбюджетните сметки на общината.

5. 08-01-226/07.12.2011г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана,
относно изменение на Наредбата за определяне и администриране на местните такси и цени на услуги
на територията на община Монтана.

6. 08-01-224/07.12.2011г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана,
относно приемане на план – сметка включваща необходимите разходи за дейностите по третиране на
битови отпадъци и почистване на площи за обществено ползване и определяне годишен размер на
такса битови отпадъци 2012 г.

7. 08-01-223/07.12.2011г. Докладна записка от Диман Костадинов Георгиев – Заместник
председател Общински съвет Монтана, относно определяне представител на Общинския съвет в
Общото събрание на Националното сдружение на общините в Република България (НСОРБ).

8. 08-01-208/10.11.2011г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана,
относно подробен устройствен план /ПУП/ - План за промяна предназначението и за застрояване на
поземлен имот /ПИ/ с идентификатор 48489.17.599 по кадастралната карта на гр.Монтана, с трайно
предназначение – земеделска земя за „Жилищно строителство”.

9. 08-01-209/10.11.2011г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана,
относно подробен устройствен план /ПУП/ - Парцеларен план /ПП/ за подземен електропровод и
съоръженията към него (трафопост и нов ЖР стълб) за осигуряване на електрическа енергия за обект:
„Силозно стопанство и склад за калибриране, третиране и пакетиране на семена за посев” в Поземлен
имот /ПИ/ с идентификатор 48489.1.946 по кадастралната карта на гр.Монтана през ПИ с
идентификатори 48489.14.3, 48489.14.1, 48489.14.2, 48489.15.117, 48489.1.863, 48489.1.850 и
48489.1.851 до ПИ с идентификатор 48489.1.946 по кадастралната карта на гр.Монтана.

10. 08-01-225/07.12.2011г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана,
относно подробен устройствен план /ПУП/ - План за промяна предназначението на поземлен имот
/ПИ/ с идентификатор 48489.26.794 по кадастралната карта на гр.Монтана, с трайно предназначение –
земеделска земя за “ ниско жилищно застрояване”.

11. 08-01-236/07.12.2011г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана,
относно даване съгласие за изработване на проект за изменение на ПУП-план за регулация и
застрояване /ПРЗ/ за УПИ ХLІV, кв. 5, СПЗ, по регулационния план на гр. Монтана.

12. 08-01-227/07.12.2011г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана,
относно учредяване право на прокарване на електропроводно отклонение и сервитут през общински
имот.

13. 08-01-228/07.12.2011г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана,
относно учредяване на право на прокарване на електропроводно отклонение и сервитут през
общински имоти.

14. 08-01-230/07.12.2011г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана,
относно учредяване на право на прокарване на електропроводно отклонение и сервитут през
общински имот.

15. 08-01-229/07.12.2011г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана,
относно учредяване право на прокарване и сервитут на канализационен тръбопровод.

16. 08-01-231/07.12.2011г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана,
относно учредяване право на пристрояване на рампа за инвалиди към самостоятелен обект в сграда с
ид. 48489.11.597.2.8, находяща се в ПИ 48489.11.597 /бул.”Трети март”/ по кадастралната карта на гр.
Монтана.

17. 08-01-233/07.12.2011г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана,
относно запазване на строежи с временен устройствен статут, изградени по реда на отменената ал.4
на чл.120 от ППЗТСУ, върху земя – общинска собственост.

18. 08-01-234/07.12.2011г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана,
относно учредяване безвъзмездно право на ползване върху недвижими имоти, частна общинска
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собственост – 5 (пет) бр. помещения на VІ-тия етаж в сградата, намираща се в гр. Монтана, на ул.
„Александър Стамболийски“ №6,  за клубна дейност.

19. 08-01-235/07.12.2011г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана,
относно предоставяне на земеделски земи от Общинския поземлен фонд в землищата на община
Монтана.

20. 08-01-210/10.11.2011г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана,
относно молба от Силма Еролова Калинова за опрощаване на дължими суми от неправомерно
получено парично обезщетение за отглеждане на малко дете по чл. 53 от Кодекса за социално
осигуряване.

21. 08-01-219/07.12.2011г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана,
относно молба от Павлина Симеонова Нисторова за опрощаване на дължими суми от неправомерно
получено парично обезщетение за отглеждане на малко дете по чл. 53 от Кодекса за социално
осигуряване.

22. Питания.

ТОЧКА ПЪРВА: 08-01-207/10.11.2011г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на
Община Монтана, относно приемане на правилник на конкурс за детска рисунка „Тъпан бие,
хоро се вие”.

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Преминаваме към първа точка от Дневния ред. Докладните са
разгледани от комисиите. Желаещи за коментар има ли? Не виждам желаещи. Трябва да отбележа, че
две от комисиите имат предложение, комисията по Местно самоуправление има предложение в
Правилника навсякъде вместо “Апликационна форма” да стане “Формуляр за кандидатстване”, което
е добро предложение. Комисията по Образование има предложение в подточка А/ в Правилника да се
добави “към рисунката да се приложи и Апликационна форма”. Сега подлагам на гласуване едно по
едно предложенията. Който е „за” предложението на комисията по Местно самоуправление
„Апликационна форма” навсякъде да стане “Формуляр за кандидатстване” моля да гласува

„За” – 27,
„Против” – 0,
„Въздържали се” – 0
Приема се
Другото предложение е в подточка А/ в Правилника да се добави “към рисунката да се

приложи и Формуляр за кандидатстване”. Който е „за” това предложение моля да гласува
„За” – 30,
„Против” – 0,
„Въздържали се” – 0
Приема се
ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Преди да продължим с гласуването г-н Областен управител

заповядайте по-напред аз ще Ви намеря място.
Колеги, минаваме към гласуването на Докладната записка с направените промени.

Гласуването е поименно с класифицирано мнозинство

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”
Анатолий Младенов За Красимир Каменов За
Ангелина Стоичкова За Крум Милетиев За
Ани Стаменова За Людмил Джурджов За
Богдан Найденов За Милена Нончева За
Бойко Димитров За Надя Ангелова За
Валери Георгиев За Найден Найденов ----
Диман Георгиев За Павел Цочев За
Емил Константинов За Павел Белински За
Енеза Ангелова За Радостина Чернева За
Златко Тодоров ---- Росен Белчев За
Ивайло Живков За Румен Ерменков За
Иван Георгиев За Светлин Гогов За
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Ивета Станкова За Светлин Николов За
Иво Гигов За Станислав  Станоев За
Иво Иванов За Стилиян Христов За
Илиандър Илиев За Юлиан Александров За
Ирена Димова За

31 / 0 / 0
Приема се

Решение
№ 13

На основание чл. 18, ал. 2, т. 3 от Закона за закрила и развитие на културата и чл. 21,
ал. 2 от Закона за местното самоуправление и местната администрация

Общински съвет - Монтана
Реши:

1. Приема Правилник на международния конкурс за детска рисунка “Тъпан бие, хоро
се вие”.

2. Възлага на Кмета на Община Монтана провеждането на международния конкурс
за детска рисунка “Тъпан бие, хоро се вие”.

ТОЧКА ВТОРА: 08-01-220/07.12.2011г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на
Община Монтана, относно частична корекция – вътрешна компенсирана промяна на Списъка
на капиталовите разходи финансирани чрез приходи по § 40-00 Постъпления от продажба на
общински нефинансови активи.

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Преминаваме към т.2, желаещи за изказване? Не виждам желаещи за
изказване. Докладната е минала и в постоянните комисии. Преминаваме към гласуване,
класифицирано мнозинство поименно

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”
Анатолий Младенов За Красимир Каменов За
Ангелина Стоичкова За Крум Милетиев За
Ани Стаменова За Людмил Джурджов За
Богдан Найденов За Милена Нончева За
Бойко Димитров За Надя Ангелова За
Валери Георгиев За Найден Найденов ----
Диман Георгиев За Павел Цочев За
Емил Константинов За Павел Белински За
Енеза Ангелова За Радостина Чернева За
Златко Тодоров ---- Росен Белчев За
Ивайло Живков За Румен Ерменков За
Иван Георгиев ---- Светлин Гогов За
Ивета Станкова За Светлин Николов За
Иво Гигов За Станислав  Станоев За
Иво Иванов За Стилиян Христов За
Илиандър Илиев За Юлиан Александров За
Ирена Димова За

30 / 0 / 0
Приема се

Решение
№ 14
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На основание чл. 21, т. 6 от Закона за местното самоуправление и местната
администрация и чл. 18 от закона за общинските бюджети

Общински съвет - Монтана
Реши:

1. Приема предложената Частична корекция – вътрешна компенсирана промяна на
Списъка за капиталови разходи финансирани чрез приходи от         § 40-00 Постъпления от
продажба на общински нефинансови активи през 2011г. съгласно Приложение №1.

2. Възлага на Кмета на Община Монтана да отрази промените по т.1.

ТОЧКА ТРЕТА: 08-01-221/07.12.2011г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на
Община Монтана, относно вътрешно разместване в бюджета на Община Монтана за 2011 г. по
функции, дейности и параграфи.

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Точка трета докладната записка също е минала през комисиите и е
подкрепена от две комисии. Желаещи за изказване? Не виждам. Преминаваме към гласуване -
поименно

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”
Анатолий Младенов За Красимир Каменов ----
Ангелина Стоичкова За Крум Милетиев За
Ани Стаменова За Людмил Джурджов За
Богдан Найденов За Милена Нончева За
Бойко Димитров За Надя Ангелова За
Валери Георгиев За Найден Найденов ----
Диман Георгиев За Павел Цочев За
Емил Константинов За Павел Белински За
Енеза Ангелова За Радостина Чернева За
Златко Тодоров ---- Росен Белчев За
Ивайло Живков За Румен Ерменков За
Иван Георгиев За Светлин Гогов За
Ивета Станкова За Светлин Николов За
Иво Гигов За Станислав Станоев За
Иво Иванов За Стилиян Христов За
Илиандър Илиев За Юлиан Александров За
Ирена Димова За

30 / 0 / 0
Приема се

Решение
№ 15

На основание чл.18, ал.1 и чл.22 от Закона за Общинските бюджети, §31 от Закона за
изпълнение на държавния бюджет на РБ за 2011г.,  чл.21ал.1,т.6 и чл.44 ал.1 т.5 от

Закона за местното самоуправление и местната администрация
Общински съвет - Монтана

Реши:
1. Упълномощава Кмета на общината да направи промени по бюджета за 2011г. за

покриване на преразходите по обективни причини в частта за местни дейности.
2. Упълномощава Кмета на общината да извърши промени по бюджета за 2011г. в

частта за делегираните от държавата дейности.
3. Възлага на Кмета на общината да отрази промените по бюджета на община

Монтана за 2011г. по функции, дейности и параграфи.
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ТОЧКА ЧЕТВЪРТА: 08-01-222/07.12.2011г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет
на Община Монтана, относно ползване на временен безлихвен заем от извънбюджетните
сметки на общината.

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Следващата точка от Дневния ред е Докладна записка от Кмета на
Община Монтана, относно ползване на временен безлихвен заем от извънбюджетните сметки.
Комисията по Бюджет и финанси има предложение в т.1 да се добави „но не повече от 200 хил.лв.”
Желаещи за изказване? Не виждам. Преминаваме към гласуване. Първо гласуваме предложението на
комисията по Бюджет и финанси, което е в т.1 да се добави „но не повече от 200 хил.лв.”, моля да
гласува

„За” – 31,
„Против” – 0,
„Въздържали се” – 0
Приема се
Преминаваме към гласуване на цялата Докладна записка с направената корекция - поименно

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”
Анатолий Младенов За Красимир Каменов За
Ангелина Стоичкова За Крум Милетиев За
Ани Стаменова За Людмил Джурджов За
Богдан Найденов За Милена Нончева За
Бойко Димитров За Надя Ангелова За
Валери Георгиев За Найден Найденов ----
Диман Георгиев За Павел Цочев За
Емил Константинов За Павел Белински За
Енеза Ангелова За Радостина Чернева За
Златко Тодоров ---- Росен Белчев За
Ивайло Живков За Румен Ерменков За
Иван Георгиев За Светлин Гогов За
Ивета Станкова За Светлин Николов За
Иво Гигов За Станислав Станоев За
Иво Иванов За Стилиян Христов За
Илиандър Илиев За Юлиан Александров За
Ирена Димова За

31 / 0 / 0
Приема се

Решение
№ 16

На основание чл. 21, ал.1, т.10 от Закона за местното самоуправление и местната
администрация и чл.24, т.1 от Закона за общинските бюджети

Общински съвет - Монтана
Реши:

1. Възникналият временен недостиг на средства в процеса на изпълнение на
общинския бюджет през 2012 год. да бъде осигуряван с временен безлихвен заем от
наличните парични средства по извънбюджетните сметки, открити за обслужване на фонд
“Приватизация”, но не повече от 200 000 лв.

2. Окончателното възстановяване на средствата по извънбюджетните сметки да се
извърши при необходимост от изплащане на задължения към изпълнители по утвърдените
поименни списъци от фонд “Приватизация” през 2012 г., но не по-късно от 25.12.2012 г.

ТОЧКА ПЕТА: 08-01-226/07.12.2011г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на
Община Монтана, относно изменение на Наредбата за определяне и администриране на
местните такси и цени на услуги на територията на община Монтана.
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ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Следващата точка от Дневния ред е Докладна записка №226, относно
изменение на Наредбата за определяне и администриране на местните такси и цени на услуги. Колеги
имате думата за изказване. Не виждам желаещи. Докладната отново е разгледана, положителни
становища, преминаваме към гласуване.

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”
Анатолий Младенов За Красимир Каменов За
Ангелина Стоичкова За Крум Милетиев За
Ани Стаменова За Людмил Джурджов За
Богдан Найденов За Милена Нончева За
Бойко Димитров За Надя Ангелова За
Валери Георгиев За Найден Найденов ----
Диман Георгиев За Павел Цочев За
Емил Константинов За Павел Белински За
Енеза Ангелова За Радостина Чернева За
Златко Тодоров ---- Росен Белчев За
Ивайло Живков За Румен Ерменков За
Иван Георгиев За Светлин Гогов За
Ивета Станкова За Светлин Николов За
Иво Гигов За Станислав Станоев За
Иво Иванов За Стилиян Христов За
Илиандър Илиев За Юлиан Александров За
Ирена Димова За

31 / 0 / 0
Приема се

Решение
№ 17

На основание чл. 21, ал. 1, т. 7 от от Закона за местното самоуправление и местната
администрация, чл.1, ал. 2,  във връзка с чл.66, ал.3 от Закона за местните данъци и

такси и  чл. 79 от АПК
Общински съвет - Монтана

Реши:
Изменя Наредбата за определяне и администриране на местните такси и цени на

услуги на територията на община Монтана, приета с решение №426/2003 г. /изм. и доп. с
решение №582/25.01.2011 г., р-е №615/11.04.2011 г./ , както следва :

1. Отменя чл. 18 нов /приет с Решение №582/25.01.2011 г./.
2. Заменя с чл. 18

(1)  Когато до края на предходната година общинският съвет не е определил
размер на таксата за битови отпадъци за текущата година, таксата се събира на база
действащия размер към 31 декември на предходната година.

(2)  Таксата се заплаща на четири равни вноски в следните срокове: до 31 март,
до 30 юни, до 30 септември и до 30 ноември на годината, за която се дължи.”

(3)  На предплатилите в първия срок за цялата година се прави отстъпка от 5 на
сто.”

3. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнението на решението.

ТОЧКА ШЕСТА: 08-01-224/07.12.2011г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на
Община Монтана, относно приемане на план – сметка включваща необходимите разходи за
дейностите по третиране на битови отпадъци и почистване на площи за обществено ползване и
определяне годишен размер на такса битови отпадъци 2012 г.
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ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Докладна № 224 от Кмета на Община Монтана, относно приемане на
план – сметка включваща необходимите разходи за дейностите по третиране на битови отпадъци и
почистване на площи за обществено ползване и определяне годишен размер на такса битови
отпадъци 2012 г. Не виждам желаещи за изказване. Колеги, имате думата за изказване. Д-р
Джурджов.

Д-Р ЛЮДМИЛ ДЖУРДЖОВ: Г-н Председател, г-н Кмете, колеги, на комисията аз направих
едно предложение и сега искам да си изкажа мотивите, затова мое предложение. Ще започна малко
отзад напред, относно предложената докладна. Предвидените средства за снегопочистване там има
едни суми, че двата бобката ще чистят сняг 800-900 часа, както и да ги смятаме миналата година е
валяло 12 дни сняг, по 12 часа да са чистили са 144 часа, двата да са 244. Не ми е ясно как ще стигнат
900 часа, денонощно ли се чисти, какво се чисти? Това същото подобно нещо е заложено и тук и
затова смятам, че в тази си част – разходи – това нещо трябва да бъде редуцирано поне в 50% Не
мисля, че от Нова година до Март месец двата бобката нонстоп на осветление ще успеят 800 часа да
ги изчистят. Другото нещо, което зададох въпрос това беше за така нареченото – росене по улиците.
Увеличението, като декари е абсолютно над десетократно. Обяснението беше, че това било
предвидено, защото се изисква по програмата за намаляване на фините частици. В тази програма и
това, което миналата година сме приели няма опция „росене на улици”, както и да го смятам поне
такива декари 8 хиляди, колко автомобила ще росят един, два? Примерно, какво плащ на час може да
ороси един автомобил? Приемаме, че улиците, които са със завишено запрашаване са около 13,5 км.
един автомобил, ако може да роси в 1 км. са грубо казано 4 дка, как ще ги ороси? Това което е
посочено в т.9 мисля че от тази програма е миене на улици. Какво имам в предвид? Искам и бях
предложил да си остане сумата, която е заложена за 2011 год., която беше значително по-малка. В
тази програма единственото предложение, което би имало ефект е миене регулярно на улиците. В
тази връзка другото предложение, което предоставям на вашето внимание е за разходите за
закупуване на кофи за твърди битови отпадъци. Миналата година имаше такова предложение,
половин кофа не е купена. Спрямо предложението всички да се сменят това си е като процент 0,5 и
моето предложение беше поне да се заложат 30% от кофите за боклук да бъдат сменени. Във фирмата
„Чистота” работят над 140 човека не е ли по-разумно, по целесъобразно да се предвидят средства за
ремонт на една голяма част от кофите за боклук. В тази си точка моето предложение е средствата за
закупуване на кофи да бъдат намалени на 50 %, като тези средства да бъдат разделени - 30% от тях за
закупуване на нови съдове за смет, които не подлежат и не могат да бъдат ремонтирани, останалите
средства да бъдат заделени за ремонт на не напълно унищожени и увредени. От тук буха дошли
средства да се намали промила за бизнеса от 6,7 на 6 промила. Всеки има таблица, нека го сметне. Не
мисля, че предлагам нещо, което го правя с икономическите интереси както на гражданите, така и на
бизнеса, които е всички знаем в затруднено положение. Мога да ви го представя писмено.

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Ще ти благодаря, ако може да го представиш писмено, защото после
ще трябва да го подложа на гласуване. Колеги, други изказвания? Областния управител, когато
пожелае и Кмета са в друг режим.

Д-Р ЛЮДМИЛ ДЖУРДЖОВ: Само да допълня, че пропуснах към предложението – тези
фирми, които са подали декларации, че ще се събира не на данъчна оценка, а на количество в тази
декларация е предвидено съдовете за смет да бъдат за тяхна сметка. Моето предложение е да се
впише, че на тези които нямат собствени съдове, затова че общината им предлага кофа за смет да
бъде удържана една сума. Така че фирмата да избира, кеф и 2 000 лв. да и се достави кофа, кеф и да
си купи.

Г-Н ИВАЙЛО ПЕТРОВ: У-ми г-н Председател, у-ми г-н Кмете, у-ми общински съветници,
кметове на кметства, представители на администрацията, у-ми журналисти, вземам думата в
качеството на представител на Държавната власт на територията на Община Монтана. Знаете, че тук
има доста не движими имоти, които таксата битови отпадъци се плаща с ресурс осигурен от
Държавния бюджет, това са всички училища, държавни предприятия. На територията на Област
Монтана най-много имоти, които са в управление на различните ведомствени министерства са
разположени на територията на Община Монтана. Тази година е предвидено намаление на промилите
за такса битови отпадъци от 10 на 6,7 за тези, които не декларират количество отпадък и резервите за
намаляване надолу на промилите са доста възможни. Аз ще продължа темата на д-р Джурджов - За
2012 год. са предвидени закупуване подмяна на контейнерите сумата която е в абсолютен размер е
627 293 лв. не съм правил изчисления да видя как би мръднал промила наложен върху основите за
нежилищните имоти, но в декларацията която поддават всички предприятия и фирми, декларациите
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че ще избират начин на плащане на количество отпадък, пише че ще ползват собствени съдове. При
тази ситуация Община Монтана би трябвало да изземе съдовете за смет на тези, които ще си закупят
собствени съдове и ще заплащат на количество отпадък. Така че не мисля, че в кризисна година е
момент да се купуват кофи за боклук, ще има достатъчно ресурс. Не знам каква беше цифрата на
поддалите, че ще плащат на количество отпадък боклук, но доста фирми са избрали този вариант.
Освен това не разбрах и какъв е механизмът, Община Монтана май няма такъв механизъм за контрол
дали предприятията са падали коректни данни, а това също е вариант да се увеличи събираемост и да
бъдат предекларирани други суми, защото разбрах, че масово в отдел Местни данъци и такси се
ползва сумата 0,5, масово всички са декларирали. Така че съвет към Вас, проверете и да бъде
изработен механизъм в най-скоро време за контрол на това количество. Тоест, сумата 627 хил.лв.
спокойно може да отпадне от разходната част и да бъдат преизчислени промилите. Другия момент е,
че е било изкоментирано на комисии, че тази сума е била заложена като буфер, а буфер не мисля, че
съвестните и коректни данъкоплатци техните плащания за такса смет трябва да бъдат буфер.
Общината трябва да намери вариант за увеличаване на събираемостта. Миналата година знаете,
когато станаха известни задълженията за нежилищните имоти имаше среща в Областна
администрация с представители на Държавни структури, на училища, на бизнеса при рязкото
повишаване на таксата битови отпадъци оказа се, че некоректните данъкоплатци тези които не са
подали декларации по чл. 14, т.с. декларация нужна за определяне на данъчна оценка и липса в
информационния масив и следващите данъкоплатци поемат задължението на тези, които не са
отишли да декларират. До този момент аз не съм чул в отдел Местни приходи да е направил нещо, да
издирва некоректни данъкоплатци, било чрез Служба по вписвания, било чрез нотариуси. Така че
възможността за повишаване на приходите е неограничена в честта откриване на некоректни
длъжници и данъкоплатци. Другото, което искам да спомена таксата за поддържане на паркове и
градинки. Това си ми беше тема, още като общински съветник – г-н Кмете, направете коректна
процедура и нека фирмата „Паркстрой” да сключи договор за това, което го върши. Да сключи
договор за засаждане на цветя или поддържане на цветни алеи, а тук и тази поредна година, в която
заложените в план сметката дейности дублират едно към едно дейността на ОП „Чистота”. ОП
„Чистота” може много по-евтино да и с по-сериозна механизация да мете и да обрязва храстите, а
фирма „Паркстрой” да си сади цветя, да си подрязва чемшири и това, въобще което реално го прави,
защото с това нещо заблуждаваме всички граждани от Община Монтана, те не правят това нещо.
Преди месец садиха пред общината цветната алея, всички видяхме, че стана много красиво, но нека
да е оформено както трябва. Това в случая е едно заблуждаване да не го класифицирам по друг начин.
Затова може и да е късно, ако трябва намерете време промилите за такса смет са една чиста
математическа величина. Ако приемем, че за гражданите за жилищните им имоти има социален
момент там може да се вземе, като политическо решение промила, то остатъка до изравняване на
баланса, до балансирането може да се поеме от юридически лица, от еднолични търговци, от
предприятия, но всичко това е една математика, не е политическо решение. Благодаря ви.

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Благодаря на Областния управител. Други желаещи за изказване?
Стилян Каменов.

Г-Н СТИЛЯН КАМЕНОВ: У-ми г-н Председател, г-н Кмете, у-ми колеги, аз като
представител на малкия и средния бизнес в качеството си на Председател на Регионалната
занаятчийска камера това, което ми прави впечатление и също така на съсловието, което
представлявам е, че дори в условие на криза, каквато е сега промила за едноличните търговци и
физическите лица остава същия. Една много голяма част от членовете на занаятчийската камера са
именно такива еднолични търговци и една по-малка част са юридически лица. Юридическите лица
имат право да избират и това, което прави впечатление на средния бизнес, на юридическите лица в
моето съсловие е, че от 10 е намален на 6,7, което е една значителна стъпка. Аз се извинявам, но тези
хора моите членове не се интересуват от това общината колко кофи ще намали, колко кофи ще
ремонтира и колко градинки ще почисти. Съгласете се, че работещия човек това точно не го
интересува, а го интересува колко точно той трябва да плати за такса смет, за да може да си регулира
бизнеса, да си предвиди всички данъци и такси, които трябва да плати. Смятам, че това е едно добро
предложение за 2,1 за физическите лица, където влизат и едноличните търговци и тази намалена
такса от 6,7 промила, както и това, че имат право юридическите лица да избират по какъв начин да
плащат тази такса смятам, че това се приема добре от малкия и средния бизнес и от общината.
Смятам, че това ще позволи на общинските предприятия, които разчитат на този бюджет, на тези
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такси, за да си планират разходите през годината и мисля, че трябва да гласуваме „за” това
предложение. Благодаря.

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Благодаря ти. Г-н Кмете имахте желание за изказване, заповядайте.
Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: У-ми г-н Председател, дами и г-да съветници, благодаря първо за

коректните коментари по приемането на план-сметката. Ще отговоря на въпросите, които бяха
повдигнати от съветниците от ГЕРБ всъщност и от Областния управител и от г-н Каменов, за да
обоснова защо предлагаме това намаление съвсем коректно и съвсем точно. На практика план-
сметката показва три величини. Първо, Монтана е от градовете, в които не увеличава данъчната
тежест под формата на такса смет на своите граждани за разлика от десетки български граждани. В
момента съм Зам. председател на Сдружението на общините и други функции изпълнявам освен тези
след месните избори и мога да кажа, че 1/3 от българските общини са увеличили тежестта си върху
физическите лица. Радвам се, че в тази си част не сме прибягнали до подобно нещо и че план-
сметката е съобразена с това да не бъде коригирана за огромната част от нашите съграждани, които са
физически лица. Това, което е повече пред мен и което беше предмет на дискусията през тази година
е коментарът на план-сметката на юридическите лица. С новото предложение, ако бъде гласувано,
защото, ако не бъде гласувано ще остане старата такса от 10 промила и аз се надявам, че няма да има
такъв между вас, който няма да подкрепи това предложение. С новото предложение на практика
юридическите лица ние намаляме план-сметката от 3 400 000 лв. на 3 100 000 лв. това е от една
страна и даваме възможност на фирмите да платят по три начина, както Областния управител
правилно забеляза. Имаме и механизъм за контрол, могат да напиша 100% от фирмите 0,5 има
значение заповедта, която е издадена, а не това, което са написали и тук наистина е коректен въпроса
за контрола върху това, което е направено. Фирмите ще плащат по три различни начини. Общата част
ще плащат 6,7 на първо четене намаляме таксата с 33 % Втората част от фирмите, които са
декларирали на съд ще платят 4,2 промила, т.с. само да общата чистота 3 промила и 1 промил за
ДЕПО. Една не малка част от фирмите, които декларираха, защото сега гледаме огромните купища и
папки ще платят едва 3,2 тези, които са декларирали, че не ползват тези имоти, които в момента те
управляват. Така че на първо четене говорим за три различни промила за юридическите лица. Разбира
се ще вземем в предвид препоръката да сме по-внимателни, защото сега папките с желанието за
намаление са доста големи, за да бъдем коректни. Отново казвам, фирмите ще плащат три различни
вида такси в зависимост от това, кой какво е попълнил, какво е поискал и какво е показал този
контрол. Ще отговоря разбира се на няколко въпроса и ще добавя още щрихи, къде сме ние и къде са
другите в 264-те общини на България. Ръководейки се от правилото на един мой приятел общински
съветник от Вълчедръм, който казва, че в зависимост от ситуацията даваме за пример Вълчедръм или
Варна в двата случая, когато ни изнася – Вълчедръм, когато не – Варна. На едното място правят
заседания на ОбС в чужбина, в Италия, на другото не взимат никакви пари, взимат по 8 лв. Поради
тази причина всеки един подкрепя едната или другата тема с това, което му е важно и необходимо.
Отговарям коректно на няколко въпроса – д-р Джурджов, на първия въпрос за снегопочистването,
нека да не се бъркаме в божиите работи, Отец Николай беше преди малко тук. Ще кажа още нещо,
защо да не се бъркаме в божиите работи. Защото ще дам само един пример, общините сме длъжни да
чистим Републиканската пътна мрежа в рамките на очертанията на града 5,6 км. това е по „Патриарх
Евтимий” и затова нещо получаваме колосалната сума от 9 хил.лв. за цялата година. За дупки, за
миенето, за пътни знаци, за маркировка, в това число и за зимно почистване, за зимно поддържане, за
пет месеца 2 400 лв. толкова ще струва тази събота и неделя само дежурствата за един ден или за два.
Половината от българските общини в момента имат проблеми със стари задължения по отношение на
зимното поддържане. Имат много не разплатени сметки в тази посока. Ние не можем да кажем все
пак към днешна дата дали ще вали и колко ще вали, дали ще стигнат тези пари или няма да стигнат.
Естествено е, че тези бобкати и всичко останало трябва да работят в дванадесетте участъка, които с
момента и аз се надявам между другото да има валежи. Вчера давах интервю на Патрохан от 2000-
ната година ние се намираме в най-тежката ситуация по отношение на водоподаване и аз се надявам
снеговете и дъждовете, дано да ги има натам. Предложението на „В и К” беше за режим от 01
Декември, но ние кметовете на Враца и Монтана го отхвърлихме на този етап, нe заради това, защото
хората са безотговорни, а защото в момента годишния изравнител има 6 800 000 и е с 1 000 000 под
средата. Мъртвия обем достигнат единствено 1993 год. 2 500 000 вече е 3 000 000 и това е една тема и
един много сериозен проблем и директно той е свързан и със снега и с водата и с всичко. Аз мисля, че
в тази си час няма голям проблем, на комисиите в Парламента където представлявах българските
общини искахме завишаване с 5 мил.лв. за зимно поддържане, каквито не намериха екипа на
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финансовия министър отхвърли тази идея за корекция на пари за общински пътища или за зимно
поддържане в зависимост от профила, от височината. Смоляновци се намира на една надморска
височина, Монтана на друга, другите села на трета. Аз мисля, че това наистина не е проблем и не
мога в момента да кажа, каква ще е картината. Вчера валя и утре ще вали и тази нощ, дано да вали
повече, аз се моля на Господа, дано да вали повече, за да нямаме други проблеми, каквито ще имаме
очевидно през определен цикъл през 10 или през 7 години, говоря за последните 20 год. в условията
на преход. Втората тема – росенето д-р Джурджов, да, фини частици. Монтана вече не е в градовете
със запрашеност над средното. Ние бяхме в един негативен списък, в момента не сме. Контролира ни
РИОС, контролира ни МОСВ, здраво росене и здраво миене ще падне в този период, така беше и до
сега. Тъй като в последните 6 месеца беше валяло на 06 Август, 13 Септември и на 08 Октомври по
веднъж и ние нямаме ден в който притока в Среченска бара да и бил по-голям отколкото водата която
сме теглили от там, 6 месеца здрава суша, високи температури и очевидно е, че това нещо трябва да
го заложим и за следващия период. Улиците не са 37 км., 204 улици са 107 км., като добавим и
кварталите и прилежащата част са 117 км., говоря само за Монтана разбира се. Така че това нещо не
само, че ще продължи, но ще продължи и с ускорени ходове, защото МОСВ ни контролира в момента
и след като показателите са ни добри за първи път от доста време насам ние в следващата година
няма да лишим, защото не мога да прогнозирам какви ще бъдат температурите следващите 6 месеца
от Юли до края на годината. Третата тема е за кофите – Вие казахте, че не е купена половин кофа.
Къде е Кметът на с. Благово Лъчезар Асенов – Получи ли кофи г-н Кмете?

Г-Н ЛЪЧЕЗАР АСЕНОВ: 21 броя.
Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: 21 броя, благодаря Ви. Очевидно е, че нямате информация, затова

какво сме заложили и какво сме направили, 48 кофи бяха взети за селата. Ще се върнем на темата за
кофите, аз гледам на въпроса коректно и спокойно в тази част. В далечната за някои 2000 година
Монтана чрез ПУДОС и МОСВ г-жа Манева, това е първото от четирите правителства, с които
работех, тогава получихме коли с 850 кофи. Сменихме цялата система на Монтана, която беше
допотопна и отвратителна, в продължение на десетилетия с едни огромни хамбари, които се пукаха
по всички шевове. В продължение на тези години насам ние се стараем да поддържаме кофите. Освен
това, имахме села Г.Церовене, Благово, Безденица имахме няколко села, които не се включваха в
цялата система с кубиковите, с бобърите и тази година се опитахме да сменим, сега всички села са
вкарани до едно в тази част. Не можем да си позволим факта да не заложим подобни средства за
контейнери. Прав сте, радваме се, че Областния управител се върна, че би било добре и нормална да
бъдат заложени средства и за ремонт на старите кофи, тъй като има такива, които ги харесват за
хамбари, за царевица, други ги харесват да изсипват други неща вътре. Това е огромна територия на
територията на общината, тя не се поддържа с въздух и приказки, тя се поддържа с подобни неща, в
зависимост от средствата и от другите неща ние не можем да не предвидим подобни съдове. Не е
вярно, че не сме купили половин кофа, според силите и възможностите и процедурата, както чухте
само за едно от селата това нещо е станало. Така че сме предприели подобни действия. Това
отговарям на Вашите въпроси за снегопочистване, росене и т.н. На г-н Областния управител за
изземването на съдовете, на предприятията. Малко е сложна темата, защото по някои път съдовете се
ползват повече от едно предприятие, малко са предприятията, които имат съдове. Коментирана е
разбира се темата с тях. Независимо от всичко ангажимента да поддържаме града ни, защото според
доста класации, града ни е чист, зелен и добър и желанието на всеки един от тези хора, които са ни
подкрепили и мен и вас е да поддържаме това ниво и да го правим по-добре, а не как да го орязваме
повече надолу. Въпреки че план сметката сме я намалили за тази година надолу, всъщност промила е
намален. Все пак ние не можем да останем без дейности, за да поддържаме, защото от нас всичките
ще искат да покажем ниво и качество в едната част, а не в другата. Механизма за контрол – аз казах,
г-н Петров, че без значение фирмите какво поддават, всичките поддават на 0,5 но никои не е казал, че
ще се съобразим с това нещо. Вие сте прав в тази част, е необходимо контрола да бъде сериозен и да
бъде по-добър. Има комисии, има моя заповед, с която трябва да провери всяко едно юридическо
лице дали това, което е подало е коректно и изобщо не означава, че това, че е подал на 0,5 ще се
съобразим с това, което е подал там, където има крещящи случаи на разминаване. Аз ползвам за
пример Община Ловеч това е другата община, която е с 10 промила и не пипа промила тази година,
единствената на Северозапада. Нашият е най-нисък говоря от областните градове на северозападния
район за планиране, ще кажа каква е картината и в другите. Що се касае за механизма за недоборите –
това е една изключителна тема и голяма тема. Тринадесета година главата ми побеля от средата на
Ноември до края на Декември от преследване от незаконни, нередовни длъжници. Имам две писма от
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финансовия Министър аз и всички мои колеги да бъдем по-напористи и по-здрави в тази част в
преследването на длъжниците. Трябва да ви кажа, че длъжниците бавно и полека си изчистиха, да не
кажа, че тези, за които се притеснявахме на най-много. Вие казахте правилно много държавни
институции, нормално е ние сме център икономически, географски, почти всичко е тук. Искам да дам
един пример в тази посока, четири или пет министерства за около половин милион дължаха данъци и
такси за предходни години. Искам да задам въпроса „Дом, майка и дете” в продължение на шест
години не е плащал данък сгради и такса смет – какво трябваше да направя в тези шест години,
докато не плащат? Областната дирекция на полиция – най-големия длъжник в Област Монтана за
всички общини не за Монтана само, 11 мил.лв. в рамките на страната, 250 хил.лв. на Монтана.
Трябваше да спрем да чистим и да чакаме или да запорираме сметки? За съжаление на тези
институции не може да запорираме сметките. Министерство на правосъдието – следващия длъжник.
Безопасност на храните – трябва да похваля екипа на Министър Дянков, помолих, ако можете
издължете се на общините – издължиха. Няма държавна институция към днешна дата, ОДП е
последната искам да кажа, че вината не е на тези хора, които са регионални шефове на тези звена –
Жандармерия, Гражданска защита, Пожарна, ОДП, това са различни звена някои от тях не плащали за
по-дълъг период от време заради много преструктурирания. Никои не е освободен и трябва да кажа
съвсем коректно Министерство на правосъдието, здравното министерство и МВР от днешния ден в
последни десет дена, поставихме го този въпрос на г-н Дянков Сдружението на общините, ако могат
да изчистят поне задълженията на МВР, да оставят на другите. Защото на МВР са най-големите и не
са виновни шефовете на регионалните структури, защото те поддават две или три години искания да
им платят, те са третостепенни разпоредители в тази част и никои не удовлетворява техните искани.
Искам да ви кажа, че по отношение на недобори и на стари длъжници съм доволен, че към днешна
дата ние ще изчистим и този месец е много добър особено в последните десетина дни тук екипът на г-
н Дянков спази обещанието си, че ще се опита да покрие задължението на част от държавата, която тя
има към общините. Никакъв проблем няма с учебните заведения – училища, защото има учебни
заведения – детски градини и други. Учебните заведения ще приключат с рекордни преходни
остатъци, има разбира се още няколко дни, банките затварят на 29-ти след обяд. В никакъв случай
преходния остатък няма да е по-малко от 1 мил.лв. в тази си час. Защото аз знам колко пари съм
превел този месец по сметките на заведенията. Подозирам, че не могат да ги изхарчат и по три ДМС-
та да дадат и шест пъти работно облекло, няма да могат, защото част от споразуменията вече минаха.
Нямаме проблеми, няма учебно заведение, което да не е коректно и което да не е изчистено, в това
число и държавно. Там, където имаше недобори от стари години, както едната от професионалните
гимназии, но няма да кажа нейното име, това става с едните лица. Каква е картината с другите, дали
работим? Здраво работим, само Милена Маркова и Силвия Василева знаят този един месец какво ми
коства, как се събират пари от определени юридически лица. Има такива, от които не можеш да
събереш. Има такива, които данъчните ми дадоха, че не са събирали, защото когато запорират
сметките той открива две други. Ние имаме легендарни личности някои и на територията на нашия
град, пак няма да спомена кои са и как са. Не е вярно обаче, че не сме завели дела, на НАП има
публични вземания към най-големите длъжници и аз мога да ги изброя и физически и юридически
лица. Много се радвам, че сред съветниците няма физически лица, които дължат данък сгради и такса
смет. Вече казвам няма, въпреки че в отделни листи се срещат такива хора, не между вас, които сте в
момента тук, но такива, които имат претенции да са нови лидери на определен вид партии доста пари
дължат и срока, които съм дал е до края на годината, след това ще пусна писмото на г-н Дянков. Така
че не говорим само за юридически лица, говорим и за физически лица. Няма подминаване и няма
прошка на никого без значение кои какъв е и се радвам, че между вас общо взето няма подобни
действия. Сред юридическите лица имаме и такива, с които сме в Съда, други жалби и оспорвания и
други, които сме дали на Националната агенция за публични вземания. Ние работим с частни съдебни
изпълнители и една голяма част от фирмите вече, защото те дължат не само на нас, те дължат и на
доста други инстанции и не е вярно, че не сме завели такива дела. Напротив, сега в края на месеца
това е последният срок, който чакам и ще заведа още 40 поне. Защото все пак е по-добре това да
стане доброволно, отколкото да бъдат запорирани сметките или взето имущество на някои от тях.
Годината е доста добра в тази посока, благодатна бих казал, защото се оказа, че от големия рев от
2400 фирми ще останат 30; 40 от които си признавам, че въпреки огромното усилие много трудно
мога да се доверя, така че ще оставя контролните органи следващите да се оправят както намерят за
добре. Защото през годините е много трудно това нещо да стане. Прав сте за контрола, благодаря за
напомнянето, ще се окаже към края на годината, че Държавата за първи път от последните няколко
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години ще е изчистила почти всичко, не миналата година и не по-миналата, а в края на тази заедно
със старите недобори. Третата тема беше за „Паркстрой” – едното е предмет на договор, а цветните
фигури не са предмет на договора и на такса смет, Ангелов ми помогна. Имам предвид, че това не е за
сметка на това, което казахте т.с. не е за сметка на промила. Накрая, искам да кажа къде сме ние в
България и къде са другите, защото през тази година ние коментирахме вече веднъж подобно нещо.
Ние се намираме с подкрепата, която сме получили на комисиите и се надявам да гласувате днес,
защото все пак предложението е за намаляване на промила иначе в противен случай ще остане стария
промил, които е един от добрите. Аз говоря за част от градовете – най-добрия град за живеене Бургас
от 11 на 10 промила; Ловеч – 10 промила; говоря разбира се само за юридически лица. Какво правят
другите на Северозапада – Враца – 2,5 промила за физически и 8,5 промила за юридически. Видин –
най-задлъжнялата община девет областни центрове са пред банкрут, най-банкрутиралата е Видин с 18
мил.лв., Сливен – 13 мил.лв.; Парник – 12 мил.лв., Хасково – 8 мил.лв.; Плевен – 4 мил.лв.; Кърджали
е в тежкия списък днес казали, че не очакват помощ нито от Господ нито от Алах, там е сложна
работата. Велико Търново с новото ръководство леко е коригирало промила на 7,5 за юридически и
2,5 за физически. Добрич, бяхме на комисия заедно с Детелина Николова в Брюксел 2 промила за
физически, 7 за юридически. Благоевград, също ново ръководство има свалена е план-сметката от 7,5
промила на 6,5, така са си направили хората план-сметката, горе долу там, където сме ние в момента.
Има случай на увеличение, не само на юридически, но и на физически лица. Там, където има ново
ДЕПО, пример Севлиево от 9 промила на 11 промила отива. Силистра е друга община с ново ДЕПО
12 мил.лв. задължения. Имаше много упражнения за десетките милиони, с които сме затънали. Аз
мисля, че след една седмица ще излезе наяве кой с колко е просрочил и кой какво има не разплатено.
С една дума данните, които в момента ви казвам са съпоставими. Разбира се, че ако тръгнем да
прецизираме винаги могат да бъдат направени други неща, но мисля, че и този път доста сериозно
темата беше обсъждана и на комисии и разбрах, че г-н Ангелов заедно с всички вас сте коментирали
план-сметката имало е и доста въпроси и доста приложения. Аз мисля, че този промил, които разделя
юридическите лица на три, защото ще има такива, които ще плащат на 3,2, другите 4,2 и третите 6,7 с
разпределението допълнително вътре, 2 за сметосъбиране, 1 за ДЕПО и 3,2 от който не е освободен
никои, които има имот без значение дали ползва или не го ползва имота Аз мисля, че сметката е доста
по-коректна и мисля, че и начина, по който фирмите се изплатиха трябва да ви кажа, че са единици
тези тогава, когато говорехме в Април изчистили са си ангажиментите, изчистили са си
задълженията. Очакват от нас план-сметката да бъде малко по-коректна и съпоставима. Аз мисля, че
това, което предлагаме е добре и се надявам да бъдем подкрепени. Благодаря ви.

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Благодаря Ви г-н Кмете. Колеги? Не виждам желаещи за изказване.
Подлагам на гласуване прекратяване на дебатите, който е „за” моля да гласува

„За” – 30,
„Против” – 0,
„Въздържали се” – 0
Приема се
Начина на гласуване е следният: предложенията на г-н Джурджов и след това гласуване на

цялото предложение с направените корекции. Г-н Джурджов, ще Ви помоля на микрофон едно по
едно предложенията.

Д-Р ЛЮДМИЛ ДЖУРДЖОВ: Едно по едно предложенията:
Да се добави допълнителна точка – Такса за осигуряване на съдове за събиране и

транспортиране на битови отпадъци според количеството на Община Монтана за подалите
Декларации по чл. 19 и т.н., ако не подсигурят собствени съдове да бъде в размер на 1 000 лв. за тип
Бобър и 2 000 лв. за 4 кубиковите контейнери. Това е едното предложение и това да бъде както за
физически така и за юридически лица и в двете места се добавя това предложение.

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Извинявай, сега това го подлагам на гласуване. Вие четете д-р
Джурджов, изчитате предложението и го подлагам на гласуване, за да не стане объркване, защото
така е по-добре записан текста. Колеги, подлагам предложението на д-р Джурджов на гласуване.
Който е „за” моля да гласува

„За” – 6,
„Против” – 15,
„Въздържали се” – 10
Не се приема
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Д-Р ЛЮДМИЛ ДЖУРДЖОВ: Следващото ми предложение е за закупуването на нови
съдове сумата да бъде 100 хил.лв. и предвидените средства за ремонт също да бъдат 100 хил.лв. Това,
което казах за редуциране на средствата. Значи допълнително се добавя – За закупуване на нови
съдове за ТБО 100 хил.лв. и за ремонт на наличните съдове за ТБО 100 хил.лв.

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Колеги, чухте предложението на д-р Джурджов, който е „за” моля да
гласува

„За” – 9,
„Против” – 13,
„Въздържали се” – 11
Не се приема
Д-Р ЛЮДМИЛ ДЖУРДЖОВ: Предвиждане на средства за закупуване на нов автомобил за

сметоизвозване, не е добавено. Да се предвидят средства за закупуване на нов автомобил за
сметоизвозване.

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Това е финансов проблем. Благодаря на д-р Джурджов за помощта и
за коректната работа. Колеги, преминаваме към гласуване на основното предложение. Поименно
гласуване

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”
Анатолий Младенов За Красимир Каменов Въздържал се
Ангелина Стоичкова ---- Крум Милетиев За
Ани Стаменова Въздържал се Людмил Джурджов Против
Богдан Найденов За Милена Нончева За
Бойко Димитров За Надя Ангелова За
Валери Георгиев За Найден Найденов Против
Диман Георгиев За Павел Цочев За
Емил Константинов За Павел Белински За
Енеза Ангелова За Радостина Чернева За
Златко Тодоров ---- Росен Белчев Въздържал се
Ивайло Живков За Румен Ерменков За
Иван Георгиев За Светлин Гогов За
Ивета Станкова За Светлин Николов За
Иво Гигов За Станислав Станоев За
Иво Иванов За Стилиян Христов За
Илиандър Илиев За Юлиан Александров За
Ирена Димова Въздържал се

25 / 2 / 4
Приема се

Решение
№ 18

На основание чл.21, ал.1, т.7 от Закона за местното самоуправление и местната
администрация, във връзка с чл.66 от Закона за местните данъци и такси, чл.15 чл.19 и

19а от Наредба за определяне и администриране на местните такси и цени на услуги
Общински съвет - Монтана

Реши:
І. Одобрява обобщената план-сметката, общата стойност на която възлиза на

3 186 941 лева и включва необходимите разходи за:
1. Осигуряване на съдове за съхраняване на битовите отпадъци - контейнери, кофи и

други.
2. Събиране на битови отпадъци и транспортиране до депото за обезвреждането им.
3. Проучване, проектиране, изграждане, поддържане, експлоатация, закриване и

мониторинг на депото за обезвреждане на битови отпадъци, включително отчисленията по
чл.71а и 71е от Закона за управление на отпадъците (ЗУО)
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4. Почистване на уличните платна, площадите, алеите, парковите и другите територии
от населените места, предназначени за обществено ползване.

ІІ. Определя годишен размер на таксата за услугите по събирането, извозването и
обезвреждането в депа или други съоръжения на битовите отпадъци както и за поддържането
на чистотата на териториите за обществено ползване с повторяемост на извозване, съгласно
Заповед № 2129 от 20.10.2011 г. на ВрИД Кмет на Община Монтана в следните населени
места – гр. Монтана, с. Безденица, с. Белотинци, с. Благово, с.Винище, с.Вирове, с.Войници,
с.Габровница, с. Горна Вереница, с.Горно Церовене, с.Долно Белотинци, с. Долна Вереница,
с. Д-р Йосифово, с.Долна Рикса, с.Клисурица, с.Крапчене, с.Липен, с.Николово, с.Славотин,
с. Смоляновци, с. Студено буче, с. Стубел, с. Сумер и  с. Трифоново  както следва:

ІІІ. По субекти
1. Физически лица
1.1. За недвижими имоти на физически лица – като жилища гаражи, летни кухни и

други спомагателни, обслужващи и второстепенни постройки към сградите на основното
застрояване, влизащи в районите за организирано сметосъбиране определени със Заповед №
2129 от 20.10.2011 г.м съгласно чл.63, ал.2 от ЗМДТ във връзка с чл. 15 и не подалите
декларации по чл. 19, ал.5 от Наредба за определяне и администриране на местните данъци и
такси и цени на услуги:

- 2,1 промила върху данъчната оценка като:
- 1,2 промила за сметосъбиране и сметоизвозване;
- 0,3 промила за поддържане на ДТБО;
- 0,6 промила за поддържане чистотата на териториите за обществено ползване.
1.2. За недвижими имоти на физически лица извън районите определени със Заповед

на Кмета № 2129 от 20.10.2011 г.
- 0,6 промила за почистване на уличните платна, площадите, алеите, парковите и

другите територии от населените места, предназначени за обществено ползване.
1.3. За подалите декларации по чл. 19, ал.5 от Наредба на Общински съвет за

недвижими имоти съгласно чл. 63, ал.2 от ЗМДТ.
- 0,6 промила за поддържане чистотата на териториите за обществено ползване.
1.4. За не жилищни и производствено - стопански имоти на физически лица – като

търговски, производствени, селскостопански и др. подобни обекти, в районите определени
със Заповед №2129 от 20.10.2011 г. на ВрИД Кмет и не подалите при условията на чл.19а,
ал1 от Наредба на Общински съвет Монтана декларации в Общинска администрация гр.
Монтана за вида и броя на съдовете за битови отпадъци, в срок до 30.11. – предходната
година.

- 6,7 промила върху облагаемата стойност;
- 2,5 промила за сметосъбиране и сметоизвозване;
- 1,0 промила за поддържане на ДТБО;
- 3,2 промила за поддържане чистотата на териториите за обществено ползване.
 1.5. За не жилищни имоти на физически лица извън районите определени със Заповед

на ВрИД Кмет № 2129 от 20.10.2011 г.
- 3,2 промила за поддържане чистотата на териториите за обществено ползване.
1.6. За не застроени имоти на физически лица в регулационните граници на

населените места.
- 0,6 промила за поддържане чистотата на териториите за обществено ползване.
1.7. За физически лица с не жилищни и производствено - стопански имоти – като

търговски, производствени, селскостопански и др. подобни обекти, в районите определени
със Заповед №2129 от 20.10.2011 г. на ВрИД Кмет и подалите при условията на чл.19а, ал1 от
Наредба на Общински съвет Монтана декларации в Общинска администрация гр. Монтана за
вида и броя на съдовете за битови отпадъци, в срок до 30.11. – предходната година.

- 4,2 промила върху облагаемата стойност
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- 1,0 промила за поддържане на ДТБО
- 3,2 промила за поддържане чистотата на териториите за обществено ползване.
Размерът на таксата в зависимост от количеството на битов отпадък е 25 лв. на куб. м
2. Юридически лица и еднолични търговци
2.1. За недвижими имоти на предприятия – търговци и др. юридически лица в

районите определени със Заповед на ВрИД Кмет №2129 от 20.10.2011 г и неподалите при
условията на чл.19а, ал1 от Наредба на Общински съвет Монтана декларации в Общинска
администрация гр. Монтана за вида и броя на съдовете за битови отпадъци, в срок до 30.11. –
предходната година.

- 6,7 промила върху:
по-голямата от отчетната им стойност или данъчна оценка, /данъчна оценка за

жилища/ в т.ч.;
- 2,5 промила за сметосъбиране и сметоизвозване
- 1,0 промила за поддържане на ДТБО
- 3,2 промила за поддържане чистотата на териториите за обществено ползване.
2.2 За подалите декларации по чл.19а, ал.1
- 4,2 промила върху основата по т.2.1.
- 3,2 промила за поддържане чистотата на териториите за обществено ползване;
- 1,0 промила за поддържане на ДТБО.
Размерът на таксата в зависимост от количеството на битов отпадък е 25 лв. на куб. м.
2.3. За подадени декларации на основание чл. 19, ал.5 от Наредба на Общински съвет

за недвижими имоти на предприятия – търговци и др. юридически лица в районите
определени със Заповед на ВрИД Кмет  №2129 от 20.10.2011 г.

- 3,2 промила за поддържане чистотата на териториите за обществено ползване върху
основа по т. 2.1.

2.4. За имоти извън районите определени със Заповед на Кмета № 2129 от 20.10.2011
г. и не застроените.

- 3,2 промила за поддържане чистотата на териториите за обществено ползване върху
основа по т. 2.1.

ІV.  За имоти и общинска собственост таксата за услугите се заплаща от наемателите.
V. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнение на Решенията.

ТОЧКА СЕДМА: 08-01-223/07.12.2011г. Докладна записка от Диман Костадинов
Георгиев – Заместник председател Общински съвет Монтана, относно определяне представител
на Общинския съвет в Общото събрание на Националното сдружение на общините в Република
България (НСОРБ).

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Колеги, преминаваме към т.7 от Дневния ред. Предлагам вносителя да
направи изказване.

Г-Н ДИМАН ГЕОРГИЕВ: На този точка след проведени консултации аз имам предложение
да оттегля номинацията на Иво Цветанов Иванов и предлагам Крум Милетиев това е промяната,
която искам да направя, като вносител.

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Благодаря. Други желаещи за изказване? Г-н Кмете искате ли думата?
Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Искам думата, да. Това касае представителството ни в най-голямата

неправителствена организация НСОРБ, където има представители на различни политически сили. В
следващите два месеца ни предстоят изключително важни неща по уточняване на българските
делегации в Съвета на Европа, в Комитета на регионите, на редица други места представителство във
всички предприятия и министерства за съгласуване нормално е да има по-широко и по-пъстро
представителство от различни политически сили. Практиката, кметовете по право от всички 264
общини сме там, а общинските съветници упълномощават едно лице и едно, което да ги замества
тогава, когато предстоят тежки и важни решения на всички нива. Затова е необходимо да има един
представител от ОбС, обикновено това е Председателят или някои от ръководствата, но не е
задължително да бъде така. Все пак това е право на ОбС да реши и да упълномощи, кой да избере. С
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оглед на това, че цялото ръководство на ОбС и на Кмета е от една политическа сила или от една
партия, затова мисля, че е възможно в тази част да бъде даден шанс и на представителите на другите
партии, ако приемат да участват в това широко представителство. Защото Сдружението на всички
български общини не е на нито една политическа сила без значение от кой период. От гледна точка на
това благодаря на г-н Иво Иванов за разбирането в тази част той декларира, че предпочита да отстъпи
и да даде шанс на повече хора за представителство в националното сдружение. Вносителя каза, вие
сте запознати с докладната, където Диман Георгиев е заместник, а предложението беше за г-н Крум
Милетиев за представител на ОбС в националното сдружение вместо Иво Иванов. Благодаря.

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Благодаря. Други желаещи за изказване? Не виждам. Прекратяване на
дебатите, който е „за” моля да гласува

„За” – 32,
„Против” – 0,
„Въздържали се” – 0
Приема се
Поименно гласуване

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”
Анатолий Младенов За Красимир Каменов За
Ангелина Стоичкова Въздържал се Крум Милетиев За
Ани Стаменова За Людмил Джурджов Въздържал се
Богдан Найденов За Милена Нончева За
Бойко Димитров За Надя Ангелова За
Валери Георгиев За Найден Найденов Въздържал се
Диман Георгиев Не гласува Павел Цочев Въздържал се
Емил Константинов За Павел Белински Въздържал се
Енеза Ангелова За Радостина Чернева За
Златко Тодоров ---- Росен Белчев За
Ивайло Живков За Румен Ерменков За
Иван Георгиев За Светлин Гогов За
Ивета Станкова За Светлин Николов За
Иво Гигов За Станислав Станоев За
Иво Иванов За Стилиян Христов За
Илиандър Илиев ---- Юлиан Александров За
Ирена Димова Въздържал се

24 / 0 / 6
Приема се

Решение
№ 19

На основание чл.21, ал. 1, т.15 от Закона за местното самоуправление и местната
администрация, във връзка с чл.12, ал.2 и чл.27, ал. 1 от Устава на НСОРБ

Общински съвет - Монтана
Реши:

1. Определя за делегат в Общото събрание на Националното сдружение на общините в
Република България представителя на Общински съвет Монтана:

- Крум Георгиев Милетиев – Общински съветник в Общински съвет Монтана.
2. При невъзможност за участие на определения по т.1 делегат в заседание на Общото

събрание, той ще бъде заместван от:
- Диман Костадинов Георгиев – Заместник председател на Общински съвет Монтана.

ТОЧКА ОСМА: 08-01-208/10.11.2011г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на
Община Монтана, относно подробен устройствен план /ПУП/ - План за промяна
предназначението и за застрояване на поземлен имот /ПИ/ с идентификатор 48489.17.599 по
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кадастралната карта на гр.Монтана, с трайно предназначение – земеделска земя за „Жилищно
строителство”.

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Добър ден г-н Тодоров. Колеги минаваме към т.8 от Дневния ред.
Имате докладната. Няма желаещи за изказване. Преминаваме към гласуване, обикновено гласуване,
обикновено мнозинство. Който е „за” докладната моля да гласува

„За” – 32,
„Против” – 0,
„Въздържали се” – 0
Приема се

Решение
№ 20

На основание чл.21, ал.1, т.11 от Закона за местното самоуправление и местната
администрация /ЗМСМА/, чл.129, ал. 1 от ЗУТ и решение № 3, протокол на ОЕСУТ №

11 от 15.09.2011 г
Общински съвет - Монтана

Реши:
Одобрява проект за Подробен устройствен план – План за промяна предназначението

и за застрояване на ПИ с идентификатор 48489.17.599 по кадастралната карта на гр.Монтана,
с трайно предназначение земеделска земя за „Жилищно строителство”.

Линиите на застрояване, устройствените показатели и разположението на
сервитутните зони се одобряват по графичната и текстова част на проекта, който е
неразделна част от решението.

Решението да се съобщи на всички заинтересовани лица, чрез обнародване в
„Държавен вестник”.

Решението подлежи на обжалване по реда на чл.215 от ЗУТ пред Административен
съд Монтана в 30 дневен срок от обнародването му в „Държавен вестник”.

ТОЧКА ДЕВЕТА: 08-01-209/10.11.2011г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на
Община Монтана, относно подробен устройствен план /ПУП/ - Парцеларен план /ПП/ за подземен
електропровод и съоръженията към него (трафопост и нов ЖР стълб) за осигуряване на
електрическа енергия за обект: „Силозно стопанство и склад за калибриране, третиране и
пакетиране на семена за посев” в Поземлен имот /ПИ/ с идентификатор 48489.1.946 по
кадастралната карта на гр.Монтана през ПИ с идентификатори
48489.14.3,48489.14.1,48489.14.2,48489.15.117,48489.1.863,48489.1.850 и 48489.1.851 до ПИ с
идентификатор 48489.1.946 по кадастралната карта на гр.Монтана.

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Следващата докладна е отново ПУП Докладна записка №209. Има ли
желаещи за изказване? Няма. Преминаваме към гласуване, който е „за” моля да гласува

„За” – 32,
„Против” – 0,
„Въздържали се” – 0
Приема се

Решение
№ 21

На основание чл. 21, ал. 1, т. 11 от Закона за местното самоуправление и местната
администрация /ЗМСМА/, чл. 129, ал. 1 от ЗУТ и решение № 5, протокол на ОЕСУТ №

11 от 15.09.2011 г.
Общински съвет - Монтана

Реши:
Одобрява проект за Подробен устройствен план /ПУП/ - Парцеларен план /ПП/ за

подземен електропровод и съоръженията към него (трафопост и нов ЖР стълб) за
осигуряване на електрическа енергия за обект: „Силозно стопанство и склад за калибриране,
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третиране и пакетиране на семена за посев” в ПИ с идентификатор 48489.1.946 по
кадастралната карта на гр.Монтана през ПИ с идентификатори 48489.14.3, 48489.14.1,
48489.14.2, 48489.15.117, 48489.1.863, 48489.1.850 и 48489.1.851 до ПИ с идентификатор
48489.1.946 по кадастралната карта на гр.Монтана, съгласно чертежа.

Трасето и разположението на сервитутните зони се одобряват по графичната и
текстова част на проекта, който е неразделна част от решението.

Решението да се съобщи на всички заинтересувани лица.
Решението подлежи на обжалване по реда на чл.215 от ЗУТ пред Административен

съд Монтана в 30 дневен срок от обнародването му в „Държавен вестник.

ТОЧКА ДЕСЕТА: 08-01-225/07.12.2011г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на
Община Монтана, относно подробен устройствен план /ПУП/ - План за промяна
предназначението на поземлен имот /ПИ/ с идентификатор 48489.26.794 по кадастралната карта
на гр.Монтана, с трайно предназначение – земеделска земя за “ ниско жилищно застрояване”.

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Следващия ПУП, т.10 , Докладна записка №225. Желаещи за
изказване? Няма. Преминаваме към гласуване, който е „за” моля да гласува

„За” – 32,
„Против” – 0,
„Въздържали се” – 0
Приема се

Решение
№ 22

На основание чл.21, ал.1, т.11 от Закона за местното самоуправление и местната
администрация /ЗМСМА/, чл.129, ал. 1 от ЗУТ и решение № 1, протокол на ОЕСУТ №

13 от 18.11.2011 г.
Общински съвет - Монтана

Реши:
Одобрява проект за Подробен устройствен план – План за промяна предназначението

на ПИ с идентификатор 48489.26.794 по кадастралната карта на гр.Монтана, с трайно
предназначение - земеделска земя за “ ниско жилищно застрояване”.

Линиите на застрояване, устройствените показатели и разположението на
сервитутните зони се одобряват по графичната и текстова част на проекта, който е
неразделна част от решението.

Решението да се съобщи на всички заинтересовани лица, чрез обнародване в
„Държавен вестник”.

Решението подлежи на обжалване по реда на чл.215 от ЗУТ пред Административен
съд Монтана в 30 дневен срок от обнародването му в „Държавен вестник”.

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Искате ли почивка? Да напомня Правилника – почивката се дава по
предложение на председателите на групи, ако няма такова предложение продължавам.

ТОЧКА ЕДИНАДЕСЕТА: 08-01-236/07.12.2011г. Докладна записка от Златко Живков-
Кмет на Община Монтана, относно даване съгласие за изработване на проект за изменение на
ПУП-план за регулация и застрояване /ПРЗ/ за УПИ ХLІV, кв. 5, СПЗ, по регулационния план
на гр. Монтана.

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Докладна №236 от Кмета на Община Монтана. Не виждам желаещи
за изказване, преминаваме към гласуване. Поименно гласуване

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”
Анатолий Младенов За Красимир Каменов За
Ангелина Стоичкова За Крум Милетиев За
Ани Стаменова За Людмил Джурджов За
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Богдан Найденов За Милена Нончева За
Бойко Димитров За Надя Ангелова За
Валери Георгиев За Найден Найденов За
Диман Георгиев За Павел Цочев ----
Емил Константинов За Павел Белински За
Енеза Ангелова За Радостина Чернева За
Златко Тодоров За Росен Белчев За
Ивайло Живков За Румен Ерменков За
Иван Георгиев За Светлин Гогов За
Ивета Станкова За Светлин Николов За
Иво Гигов За Станислав Станоев За
Иво Иванов За Стилиян Христов За
Илиандър Илиев ---- Юлиан Александров За
Ирена Димова За

31 / 0 / 0
Приема се

Решение
№ 23

На основание чл.21, ал.1, т.8 от Закона за местното самоуправление и местната
администрация, чл. 134, ал.1, т. 2 и чл. 134, ал. 2, т. 6 от Закона за устройство на

територията и чл. 6, ал. 2 от Закона за общинската собственост
Общински съвет - Монтана

Реши:
1. Обявява за публична общинска собственост 96.00 (деветдесет и шест) кв.м. от УПИ

ХLІV в кв. 5, които се включват в улица с ОТ1612-ОТ1613-ОТ1614-ОТ1618.
2. Дава съгласие да бъде изработен проект за изменение на ПУП-ПРЗ, за УПИ ХLІV,

кв. 5, по плана на СПЗ, гр. Монтана, предвиждащ разделянето на УПИ ХLІV  на два
урегулирани поземлени имота с улица между тях, като се запазят съществуващите сгради,
както следва:

-УПИ УПИ ХLІV (ПИ с идентификатор 48489.5.429) с площ от 1495.00 (хиляда
четиристотин деветдесет и пет) кв. м., отреден “за обществено обслужване”;

- УПИ УПИ LІV (ПИ с идентификатор 48489.5.428) с площ от 139.00 (сто тридесет и
девет), отреден “за трафопост”, съгласно скица-предложение.

- В улица с ОТ1612-ОТ1613-ОТ1614-ОТ1618 (ПИ 48489.5.410) се включват 96.00
(деветдесет и шест) кв.м.

3. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнението на горното решение.

ТОЧКА ДВАНАДЕСЕТ: 08-01-227/07.12.2011г. Докладна записка от Златко Живков-
Кмет на Община Монтана, относно учредяване право на прокарване на електропроводно
отклонение и сервитут през общински имот.

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Докладна №227, относно учредяване право на прокарване на
електропроводно отклонение. Желаещи за изказване? Не виждам. Преминаваме към гласуване.
Поименно гласуване

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”
Анатолий Младенов За Красимир Каменов За
Ангелина Стоичкова За Крум Милетиев За
Ани Стаменова За Людмил Джурджов За
Богдан Найденов За Милена Нончева За
Бойко Димитров За Надя Ангелова За
Валери Георгиев За Найден Найденов За
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Диман Георгиев За Павел Цочев ----
Емил Константинов За Павел Белински За
Енеза Ангелова За Радостина Чернева За
Златко Тодоров За Росен Белчев За
Ивайло Живков За Румен Ерменков За
Иван Георгиев За Светлин Гогов За
Ивета Станкова За Светлин Николов За
Иво Гигов За Станислав Станоев За
Иво Иванов За Стилиян Христов За
Илиандър Илиев За Юлиан Александров За
Ирена Димова За

32 / 0 / 0
Приема се

Решение
№ 24

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната
администрация,  чл.34, ал.2 от Закона за общинската собственост, чл.64, ал.4,5,6 от ЗЕ,

във връзка с чл. 193, ал.1 от Закона за устройство на територията
Общински съвет - Монтана

Реши:
1. Учредява право на прокарване и сервитут на електропроводно отклонение през

имот 48489.8.64 с дължина 15 линейни метри и сервитут от 60,00 кв.м., за захранване на имот
№ 48489.8.64.1.9, по кадастралната карта на гр.Монтана, находящ се на бул.”Трети март” №
41, в полза на ЧЕЗ Разпределение България АД, ЕИК 130277958.

2. Одобрява  размера на паричното обезщетение, определено от пазарната оценка на
оценител, отговарящ на изискванията на Закона за независимите оценители на стойност
1580,00 лева.

3. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнение на горното решение.

ТОЧКА ТРИНАДЕСЕТ: 08-01-228/07.12.2011г. Докладна записка от Златко Живков-
Кмет на Община Монтана, относно учредяване на право на прокарване на електропроводно
отклонение и сервитут през общински имоти.

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Докладна №228, относно учредяване право на прокарване на
електропроводно отклонение. Комисията по ТСУ има предложение в т.1 да се добави и Лечко Асенов
Георгиев, както и неговото ЕГН. Тодорова, нали е добавено ЕГН-то на господина? Има въпрос от г-н
Найденов, който тогава зададе въпрос на комисията дали това лице си е подало необходимите
документи за това нещо? Заповядай Тодорова.

Г-ЖА СОНЯ ТОДОРОВА: У-ми дами и г-да общински съветници, стана въпрос на
комисиите, че заявлението беше подадено от единия съсобственик. Той беше приложил проекта и
всички документи, но когато изискахме да донесе Нотариалния акт, тогава видяхме в Нотариалния
акт, че те са съсобственици двама човека с равни права. Както е по Закона в чл. 193 от ЗУТ там е
казано, че се учредява правото на прокарване на собствениците. Не може това ограничено вещо право
да се преотреди само от единия съсобственик, то трябва да се преотреди от двамата съсобственици
при равни права. Затова ние сме длъжни да приложим и неговото име, както и ЕГН-то. Той се яви и
си подаде желанието.

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Мисля, че това беше желаещия отговор. Други желаещи за изказване?
Не виждам. Които е „за” прекратяване на дебатите моля да гласува

„За” – 31,
„Против” – 0,
„Въздържали се” – 0
Приема се
Преминаваме към гласуване. Поименно гласуване
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Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”
Анатолий Младенов За Красимир Каменов ----
Ангелина Стоичкова За Крум Милетиев За
Ани Стаменова За Людмил Джурджов За
Богдан Найденов За Милена Нончева За
Бойко Димитров За Надя Ангелова За
Валери Георгиев За Найден Найденов За
Диман Георгиев За Павел Цочев ----
Емил Константинов За Павел Белински За
Енеза Ангелова За Радостина Чернева ----
Златко Тодоров За Росен Белчев За
Ивайло Живков За Румен Ерменков За
Иван Георгиев За Светлин Гогов За
Ивета Станкова За Светлин Николов За
Иво Гигов За Станислав Станоев За
Иво Иванов За Стилиян Христов За
Илиандър Илиев ---- Юлиан Александров ----
Ирена Димова За

28 / 0 / 0
Приема се

Решение
№ 25

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната
администрация, чл.7, ал.2 и  чл.34, ал.2 от Закона за общинската собственост, чл.64,

ал.4,5,6 от ЗЕ,  във връзка с чл. 193, ал. 1 от Закона за устройство на територията
Общински съвет - Монтана

Реши:
1. Учредява право на прокарване и сервитут на електропроводно отклонение през

имоти както следва:
№ Общ.имот № АОС Дълж.на

прокарв./м/
Сервитут
/кв.м./

Стойност на
обезщетение
то /лв./

1 2 3 4 5 6
1 48489.13.12 1591/2010 5,0 20,0 160,00
2 48489.13.30 1668/2011 17,1 68,4 550,00

за захранване на имот № 48489.14.330, по кадастралната карта на гр.Монтана,
находящ се в ж.к..”Младост” 2, в полза на Дионис Тодоров Йорданов, ЕГН 6504243245 и
Лечко Асенов Георгиев, ЕГН 6709041706.

2. Одобрява  размера на паричното обезщетение, определено от пазарната оценка на
оценител, отговарящ на изискванията на Закона за независимите оценители на стойност,
съгласно колона 6.

3. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнение на горното решение.

ТОЧКА ЧЕТИРИНАДЕСЕТ: 08-01-230/07.12.2011г. Докладна записка от Златко Живков-
Кмет на Община Монтана, относно учредяване на право на прокарване на електропроводно
отклонение и сервитут през общински имот.

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Докладна №230, относно учредяване право на прокарване на
електропроводно отклонение. Минаваме към поименно гласуване

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”
Анатолий Младенов За Красимир Каменов ----
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Ангелина Стоичкова За Крум Милетиев За
Ани Стаменова За Людмил Джурджов За
Богдан Найденов За Милена Нончева За
Бойко Димитров За Надя Ангелова За
Валери Георгиев За Найден Найденов За
Диман Георгиев За Павел Цочев ----
Емил Константинов За Павел Белински ----
Енеза Ангелова За Радостина Чернева ----
Златко Тодоров За Росен Белчев За
Ивайло Живков За Румен Ерменков За
Иван Георгиев За Светлин Гогов За
Ивета Станкова За Светлин Николов За
Иво Гигов За Станислав Станоев За
Иво Иванов За Стилиян Христов За
Илиандър Илиев ---- Юлиан Александров ----
Ирена Димова За

27 / 0 / 0
Приема се

Решение
№ 26

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната
администрация,  чл.34, ал.2 от Закона за общинската собственост, чл.64, ал.4,5,6 от ЗЕ,

във връзка с чл. 193, ал. 1 от Закона за устройство на територията
Общински съвет - Монтана

Реши:
1. Учредява право на прокарване и сервитут на електропроводно отклонение през

имот 48489.8.92 с дължина 15 линейни метри и сервитут от 33,45 кв.м., за захранване на имот
№ 48489.8.111, по кадастралната карта на гр. Монтана,  находящ се на ул. “Черковна” №8, в
полза на ЧЕЗ Разпределение България АД, ЕИК 130277958.

2. Одобрява  размера на паричното обезщетение, определено от пазарната оценка на
оценител, отговарящ на изискванията на Закона за независимите оценители, на стойност
840,00 лева.

3. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнение на горното решение.

ТОЧКА ПЕТНАДЕСЕТ: 08-01-229/07.12.2011г. Докладна записка от Златко Живков-
Кмет на Община Монтана, относно учредяване право на прокарване и сервитут на
канализационен тръбопровод.

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Докладна №229, относно учредяване право на прокарване и сервитут
на канализационен тръбопровод. Не виждам желаещи за изказване. Поименно гласуване

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”
Анатолий Младенов За Красимир Каменов ----
Ангелина Стоичкова За Крум Милетиев За
Ани Стаменова За Людмил Джурджов За
Богдан Найденов За Милена Нончева За
Бойко Димитров За Надя Ангелова За
Валери Георгиев За Найден Найденов За
Диман Георгиев За Павел Цочев ----
Емил Константинов За Павел Белински ----
Енеза Ангелова За Радостина Чернева ----
Златко Тодоров За Росен Белчев За
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Ивайло Живков За Румен Ерменков За
Иван Георгиев За Светлин Гогов За
Ивета Станкова За Светлин Николов За
Иво Гигов За Станислав Станоев За
Иво Иванов За Стилиян Христов За
Илиандър Илиев За Юлиан Александров ----
Ирена Димова За

28 / 0 / 0
Приема се

Решение
№ 27

На основание чл.21, ал.1, т.8 от от Закона за местното самоуправление и местната
администрация, чл.112 от Закона за водите, във връзка с чл.193, ал.1 от Закона за

устройство на територията
Общински съвет - Монтана

Реши:
1. Учредява право на прокарване и възникването на сервитут на канализационно

отклонение през общински имот 48489.2.432,  полски път в м. “Сланището”, по
кадастралната карта на гр. Монтана  от 42,9 кв.м. в полза  на Петър Николов Димитров ЕГН
6611103282 от гр. Монтана, за изграждане на канализация от собствения му имот 48489.2.519
до градския колектор.

2. Одобрява  размера на паричното обезщетение, определено от пазарната оценка на
оценител, отговарящ на изискванията на Закона за независимите оценители, на стойност
190,00 лева.

3. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнение на горното решение.

ТОЧКА ШЕСТНАДЕСЕТ: 08-01-231/07.12.2011г. Докладна записка от Златко Живков-
Кмет на Община Монтана, относно учредяване право на пристрояване на рампа за инвалиди
към самостоятелен обект в сграда с ид. 48489.11.597.2.8, находяща се в ПИ 48489.11.597
/бул.”Трети март”/ по кадастралната карта на гр. Монтана.

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Следващата точка от Дневния ред е Докладна №231. Желаещи за
изказване не виждам. Поименно гласуване

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”
Анатолий Младенов За Красимир Каменов ----
Ангелина Стоичкова За Крум Милетиев За
Ани Стаменова За Людмил Джурджов За
Богдан Найденов За Милена Нончева За
Бойко Димитров За Надя Ангелова За
Валери Георгиев За Найден Найденов За
Диман Георгиев За Павел Цочев ----
Емил Константинов За Павел Белински ----
Енеза Ангелова За Радостина Чернева ----
Златко Тодоров За Росен Белчев За
Ивайло Живков За Румен Ерменков За
Иван Георгиев За Светлин Гогов За
Ивета Станкова За Светлин Николов За
Иво Гигов За Станислав Станоев За
Иво Иванов За Стилиян Христов За
Илиандър Илиев За Юлиан Александров ----
Ирена Димова За
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28 / 0 / 0
Приема се

Решение
№ 28

На основание чл. 21 ал. 1 т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната
администрация,  чл.38, ал. 2 от Закона за общинската собственост  и чл.52, ал.1 от

НРПУРОИ
Общински съвет - Монтана

Реши:
1. Учредява право на пристрояване на площадка за изграждане на рампа за инвалиди

към сграда с ид. 48489.11.597.2.8, находяща се в поземлен имот  48489. 11.597 по
кадастралната карта на гр. Монтана и АОС 1647/2011г.  от 20,45 кв. м., в полза на
собственика на самостоятелен обект в сграда 48489. 11.597.2.8 / аптека/, без търг или конкурс
по пазарни цени.

2. Одобрява пазарна цена  от 510,00 лв. за правото на пристрояване, изготвена от
оценител на имоти.

3. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнението на горното решение.

ТОЧКА СЕДЕМНАДЕСЕТ: 08-01-233/07.12.2011г. Докладна записка от Златко Живков-
Кмет на Община Монтана, относно запазване на строежи с временен устройствен статут,
изградени по реда на отменената ал.4 на чл.120 от ППЗТСУ, върху земя – общинска
собственост.

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Следващата т.17 от Дневния ред №233, традиционна за това време на
годината. Желаещи за изказване? Не виждам. Колега, поименно гласуване

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”
Анатолий Младенов За Красимир Каменов ----
Ангелина Стоичкова За Крум Милетиев За
Ани Стаменова За Людмил Джурджов За
Богдан Найденов За Милена Нончева За
Бойко Димитров За Надя Ангелова За
Валери Георгиев За Найден Найденов За
Диман Георгиев За Павел Цочев ----
Емил Константинов За Павел Белински ----
Енеза Ангелова За Радостина Чернева За
Златко Тодоров За Росен Белчев За
Ивайло Живков За Румен Ерменков За
Иван Георгиев За Светлин Гогов За
Ивета Станкова За Светлин Николов За
Иво Гигов За Станислав Станоев За
Иво Иванов За Стилиян Христов За
Илиандър Илиев За Юлиан Александров ----
Ирена Димова За

29 / 0 / 0
Приема се

Решение
№ 29

На основание §17, ал.1 от Преходните разпоредби на Закона да устройството на
територията и чл.21, ал.1, т.8 от Закона за местното самоуправление и местната

администрация
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Общински съвет - Монтана
Реши:

1. Запазва на основание §17, ал.1 от Преходните разпоредби на Закона за устройството
на територията по приложения списък – Приложение № 1, одобрен от кмета на община
Монтана, изградените строежи по реда на отменената ал.4 на чл.120 от ППЗТСУ с временен
статут, като сключи договори със собствениците на тези обекти до 31.12.2012 година.

2. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнението на горното решение.

ТОЧКА ОСЕМНАДЕСЕТ: 08-01-234/07.12.2011г. Докладна записка от Златко Живков-
Кмет на Община Монтана, относно учредяване безвъзмездно право на ползване върху
недвижими имоти, частна общинска собственост – 5 (пет) бр. помещения на VІ-тия етаж в
сградата, намираща се в гр. Монтана, на ул. „Александър Стамболийски“ №6,  за клубна
дейност.

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Следващата т.18 от Дневния ред Докладна записка №234. Желаещи за
изказване? Не виждам. Преминаваме отново към поименно гласуване

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”
Анатолий Младенов За Красимир Каменов ----
Ангелина Стоичкова За Крум Милетиев За
Ани Стаменова За Людмил Джурджов За
Богдан Найденов За Милена Нончева За
Бойко Димитров За Надя Ангелова За
Валери Георгиев За Найден Найденов За
Диман Георгиев За Павел Цочев ----
Емил Константинов За Павел Белински ----
Енеза Ангелова За Радостина Чернева За
Златко Тодоров За Росен Белчев За
Ивайло Живков За Румен Ерменков За
Иван Георгиев За Светлин Гогов За
Ивета Станкова За Светлин Николов За
Иво Гигов За Станислав Станоев За
Иво Иванов За Стилиян Христов За
Илиандър Илиев За Юлиан Александров ----
Ирена Димова За

29 / 0 / 0
Приема се

Решение
№ 30

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната
администрация и чл. 39, ал. 4 и ал. 6 от

Закона за общинската собственост
Общински съвет - Монтана

Реши:
І. Учредява безвъзмездно право на ползване върху общински имоти, частна общинска

собственост – 5 (пет) броя помещения на VІ-ти етаж от сградата, намираща се в гр. Монтана,
ул. „Александър Стамболийски“ №6  за срок  5 (пет) години, както следва:

1. Основна общинска организация на Съюза на инвалидите в България гр. Монтана –
стая №604.

2. Сдружение „Диабет“ гр. Монтана – стая №605.
3. Съюз на глухите – Териториална организация гр.Монтана – стая № 606.
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4. Съюз на слепите в България – Регионална съюзна организация гр. Монтана – стая
№610 и №611

ІІ. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнението на горното решение.

ТОЧКА ДЕВЕТНАДЕСЕТ: 08-01-235/07.12.2011г. Докладна записка от Златко Живков-
Кмет на Община Монтана, относно предоставяне на земеделски земи от Общинския поземлен
фонд в землищата на община Монтана.

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Докладна записка №235, т.18 от Дневния ред, предоставяне на
земеделски земи от Общинския поземлен фонд в землищата на община Монтана. Това също е една
стандартна докладна. Желаещи за изказване? Не виждам. Преминаваме отново към поименно
гласуване

Поименно гласуване на съветници: „ЗА”, „ПРОТИВ” и „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”
Анатолий Младенов За Красимир Каменов ----
Ангелина Стоичкова За Крум Милетиев За
Ани Стаменова За Людмил Джурджов За
Богдан Найденов За Милена Нончева За
Бойко Димитров За Надя Ангелова За
Валери Георгиев За Найден Найденов За
Диман Георгиев За Павел Цочев ----
Емил Константинов За Павел Белински ----
Енеза Ангелова За Радостина Чернева За
Златко Тодоров За Росен Белчев За
Ивайло Живков За Румен Ерменков За
Иван Георгиев За Светлин Гогов За
Ивета Станкова За Светлин Николов За
Иво Гигов За Станислав Станоев За
Иво Иванов За Стилиян Христов За
Илиандър Илиев За Юлиан Александров ----
Ирена Димова За

29 / 0 / 0
Приема се

Решение
№ 31

На основание §27, ал. 2, т. 1 от ПЗР към ЗИД на ЗСПЗЗ и чл. 21, ал. 1, т. 8 от
Закона за местното самоуправление и местната администрация

Общински съвет - Монтана
Реши:

1. Предоставя на наследниците на Мито Цолов Цветков в землището на с.
Смоляновци, община Монтана:

▪ имот с №091192 и проектна площ 3.026 дка, начин на трайно ползване ливада в
местността „Пачовото“, V-та категория, скица-проект №Ф02719/29.07.2011 г.,

▪ имот с №091190 и проектна площ 3.551 дка, начин на трайно ползване нива в
местността „Блатото“, V-та категория, скица-проект №Ф02718/29.07.2011 г.,

▪ имот с №092132 и проектна площ 3.696 дка, начин на трайно ползване лозе в
местността „Плужницата“, VІ-та категория, скица-проект №Ф02708/19.07.2011 г.,

▪ имот с №091085 и проектна площ 1.911 дка, начин на трайно ползване нива в
местността „Пачовото“, V-та категория, скица-проект №Ф02707/19.07.2011 г.,

▪ имот с №053054 и проектна площ 1.541 дка, начин на трайно ползване нива в
местността
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„Градището“, VІІ-ма категория, скица-проект №Ф02712/19.07.2011 г., във връзка със
заявление вх. №18037/1991 г. и решение №18РГ/23.08.1999 г. на Общинската служба по
земеделие - Монтана за признаване на правото на възстановяване на собствеността в
съществуващи или възстановими стари реални граници.

2. Предоставя на Цветко Младенов Колов в землището на с. Смоляновци, община
Монтана:

▪ имот с №055069 и проектна площ 2.202 дка, начин на трайно ползване нива в
местността „Братухча“, V-та категория, скица-проект №Ф02725/11.08.2011 г.,

▪ имот с №055067 и проектна площ 0.209 дка, начин на трайно ползване пасище, мера
в местността „Братухча“, V-та категория, скица-проект №Ф02724/11.08.2011 г.,

▪ имот с №041210 и проектна площ 6.541 дка, начин на трайно ползване ливада в
местността „Илиовското“, V-та категория, скица-проект №Ф02723/11.08.2011 г., във връзка
със заявление вх. №18925/1998 г. и решение №18РГ/14.06.1999 г. на Общинската служба по
земеделие - Монтана за признаване на правото на възстановяване на собствеността в
съществуващи или възстановими стари реални граници.

3. Предоставя на наследниците на Анастас Стефанов Мунелски в землището на с.
Стубел, община Монтана:

▪ имот с №026017 и проектна площ 2.803 дка, начин на трайно ползване нива в
местността „Върха“, ІІІ-та категория, скица-проект №Ф02631/11.08.2011 г.,

▪ имот с №188003 и проектна площ 1.382 дка, начин на трайно ползване нива в
местността „Шуговица“, V-та категория, скица-проект №Ф02635/11.08.2011 г.,

▪ имот с №188006 и проектна площ 0.561 дка, начин на трайно ползване нива в
местността „Шуговица“, V-та категория, скица-проект №Ф02636/11.08.2011 г.,

▪ имот с №141141 и проектна площ 1.380 дка, начин на трайно ползване нива в
местността „Бранковец“, ІV-та категория, скица-проект №Ф02632/11.08.2011 г.,

▪ имот с №140065 и проектна площ 2.572 дка, начин на трайно ползване нива в
местността „Дуевец“, V-та категория, скица-проект №Ф02633/11.08.2011 г., във връзка със
заявление вх. №19522/1992 г. и решение №19РГ/14.04.1999 г. на Общинската служба по
земеделие - Монтана за признаване на правото на възстановяване на собствеността в
съществуващи или възстановими стари реални граници.

4. Предоставя на наследниците на Петър Исаев Петров в землището на с. Долно
Белотинци, община Монтана:

▪ имот с №000113 и проектна площ 1.999 дка, начин на трайно ползване нива, ІІІ-та
категория, скица-проект №Ф03274/31.08.2011 г.,

▪ имот с №000134 и проектна площ 2.784 дка, начин на трайно ползване нива, ІІІ-та
категория, скица-проект №Ф03275/31.08.2011 г., във връзка със заявление вх. №1338/1992 г.
и решение №1РГ/12.08.1996 г. на Общинската служба по земеделие - Монтана за признаване
на правото на възстановяване на собствеността в съществуващи или възстановими стари
реални граници.

 5. Предоставя на Василка Якимова Иванова в землището на с. Благово, община
Монтана имот с №001077 и проектна площ 1.590 дка, начин на трайно ползване лозе в
местността „Долни лозя“, VІ-та категория, скица-проект №Ф01556/31.10.2011 г., във връзка
със заявление вх. №4286/1992 г. и решение №4РГ/05.10.1998  г. на Общинската служба по
земеделие - Монтана за признаване на правото на възстановяване на собствеността в
съществуващи или възстановими стари реални граници.

6. Предоставя на наследниците на Ангел Тодоров Младенов в землището на с. Долна
Вереница, община Монтана имот с №315018 и проектна площ 2.730 дка, начин на трайно
ползване нива в местността „Дреняк“, VІ-та категория, скица-проект №Ф02201/09.11.2011 г.,
във връзка със заявление вх. №11162/1992 г. и решение №11/1/12.05.1998 г. на Общинската
служба по земеделие - Монтана за признаване на правото на възстановяване на собствеността
в съществуващи или възстановими стари реални граници.
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7. Предоставя на Йордан Иванов Колчев в землището на с. Долна Рикса, община
Монтана:

▪ имот с №142016 и проектна площ 4.669 дка, начин на трайно ползване нива в
местността „Ново поле“, ІV-та категория, скица-проект №Ф01233/26.09.2011 г.,

▪ имот с №142014 и проектна площ 3.347 дка, начин на трайно ползване нива в
местността „Ново поле“, ІV-та категория, скица-проект №Ф01234/26.09.2011 г., във връзка
със заявление вх. №12058/1992 г. и решение №12РГ/19.11.1998  г. на Общинската служба по
земеделие - Монтана за признаване на правото на възстановяване на собствеността в
съществуващи или възстановими стари реални граници.

8. Предоставя на наследниците на Димитър Ценов Иванов в землището на с.
Крапчене, община Монтана имот със №112027 и проектна площ 12.454 дка, начин на трайно
ползване овощна градина в местността „Младото селище“, ІІІ-та категория, скица-проект
№Ф01455/31.08.2011 г., във връзка със заявление вх. №14144/1991 г. и решение
№14РГ/25.09.1998 г. на Общинската служба по земеделие - Монтана за признаване на
правото на възстановяване на собствеността в съществуващи или възстановими стари реални
граници.

9. Предоставя на наследниците на Петко Благоев Цеков в землището на с. Крапчене,
община Монтана:

▪ имот с №106014 и проектна площ 3.929 дка, начин на трайно ползване нива в
местността „Мани вир“, ІV-та категория, скица-проект №Ф01458/07.10.2011 г.,

▪ имот с №104100 и проектна площ 0.269 дка, начин на трайно ползване нива в
местността „Суха бара“, ІІІ-та категория, скица-проект №Ф01461/07.10.2011 г.,

▪ имот с №104010 и проектна площ 0.534 дка, начин на трайно ползване нива в
местността „Суха бара“, ІІІ-та категория, скица-проект №Ф01462/07.10.2011 г.,

▪ имот с №104011 и проектна площ 1.090 дка, начин на трайно ползване нива в
местността „Вранчица“, ІІІ-та категория, скица-проект №Ф01463/07.10.2011 г.,

▪ имот с №104012 и проектна площ 0.642 дка, начин на трайно ползване нива в
местността „Вранчица“, ІІІ-та категория, скица-проект №Ф01464/07.10.2011 г.,

▪ имот с №104013 и проектна площ 1.861 дка, начин на трайно ползване нива в
местността „Вранчица“, ІІІ-та категория за 1.860 дка и ІХ-та категория за 0.001 дка, скица-
проект №Ф01465/07.10.2011 г.,

▪ имот с №106107 и проектна площ 1.014 дка, начин на трайно ползване нива в
местността „Дини вир“, ІІ-ра категория, скица-проект №Ф01459/07.10.2011 г.,

▪ имот с №104118 и проектна площ 2.618 дка, начин на трайно ползване нива в
местността „Вранчица“, ІХ-та категория, скица-проект №Ф01460/07.10.2011 г., във връзка
със заявление вх. №14015/1991 г. и решение №14РГ/25.09.1998 г. на Общинската служба по
земеделие - Монтана за признаване на правото на възстановяване на собствеността в
съществуващи или възстановими стари реални граници.

10. Предоставя на наследниците на Ангел Джонов Генов в землището на с.
Смоляновци, община Монтана имот с №055071 и проектна площ 1.016 дка, начин на трайно
ползване нива в местността „Братухча“, V-та категория, скица-проект №Ф02740/31.08.2011
г., във връзка със заявление вх. №18267/1992 г. и решение №18РГ/01.10.1998 г. на
Общинската служба по земеделие - Монтана за признаване на правото на възстановяване на
собствеността в съществуващи или възстановими стари реални граници.

11. Предоставя на Вълчо Петров Тодоров в землището на с. Смоляновци, община
Монтана:

▪ имот с №080127 и проектна площ 5.164 дка, начин на трайно ползване лозе в
местността „Плужницата“, VІ-та категория, скица-проект №Ф02748/26.09.2011 г.,

▪ имот с №080126 и проектна площ 0.417 дка, начин на трайно ползване лозе в
местността „Плужницата“, VІ-та категория, скица-проект №Ф02747/26.09.2011 г.,
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▪ имот с №080175 и проектна площ 2.484 дка, начин на трайно ползване лозе в
местността „Плужницата“, ІХ-та категория, скица-проект №Ф02746/26.09.2011 г., във връзка
със заявление вх. №18005/1991 г. и решение №18РГ/14.06.1999 г. на Общинската служба по
земеделие - Монтана за признаване на правото на възстановяване на собствеността в
съществуващи или възстановими стари реални граници.

12. Предоставя на Христо Каменчов Христов в землището на с. Смоляновци, община
Монтана:

▪ имот с №043077 и проектна площ 2.767 дка, начин на трайно ползване пасище, мера
в местността „Връхци“, VІ-та категория, скица-проект №Ф02765/18.10.2011 г.,

▪ имот с №043141 и проектна площ 5.049 дка, начин на трайно ползване пасище, мера
в местността „Връхци“, VІ-та категория, скица-проект №Ф02766/18.10.2011 г., във връзка със
заявление вх. №18493/1992 г. и решение №18РГ/23.08.1999 г. на Общинската служба по
земеделие - Монтана за признаване на правото на възстановяване на собствеността в
съществуващи или възстановими стари реални граници.

13. Предоставя на наследниците на Иван Петров Цендов в землището на с.
Смоляновци, община Монтана имот с №043143 и проектна площ 3.736 дка, начин на трайно
ползване пасище, мера в местността „Връхци“, VІ-та категория, скица-проект
№Ф02768/26.10.2011 г., във връзка със заявление вх. №18401/1992 г. и решение
№18РГ/14.06.1999 г. на Общинската служба по земеделие - Монтана за признаване на
правото на възстановяване на собствеността в съществуващи или възстановими стари реални
граници.

14. Предоставя на наследниците на Камен Митов Стоянов в землището на с.
Смоляновци, община Монтана имот с №043139 и проектна площ 9.116 дка, начин на трайно
ползване ливада в местността „Връхци“, VІ-та категория, скица-проект №Ф02764/18.10.2011
г., във връзка със заявление вх. №18826/1992 г. и решение №18РГ/14.06.1999 г. на
Общинската служба по земеделие - Монтана за признаване на правото на възстановяване на
собствеността в съществуващи или възстановими стари реални граници.

 15. Предоставя на наследниците на Симеон Петков Шишков в землището на с.
Стубел, община Монтана:

▪ имот с №001041 и проектна площ 1.070 дка, начин на трайно ползване лозе в
местността „Равнището“, Х-та категория, скица-проект №Ф02674/15.11.2011 г.,

▪ имот с №022009 и проектна площ 3.493 дка, начин на трайно ползване нива в
местността „До стадиона“, ІІІ-та категория, скица-проект №Ф02675/15.11.2011 г.,

▪ имот с №123034 и проектна площ 0.920 дка, начин на трайно ползване нива в
местността „Пирея“, V-та категория, скица-проект №Ф02676/15.11.2011 г.,

▪ имот с №023255 и проектна площ 2.600 дка, начин на трайно ползване нива в
местността „Тръскето“, VІІІ-ма категория, скица-проект №Ф02677/16.11.2011 г., във връзка
със заявление вх. №30044/2007 г. и решение №19РГ/17.09.2007 г. на Общинската служба по
земеделие - Монтана за признаване на правото на възстановяване на собствеността в
съществуващи или възстановими стари реални граници.

16. Предоставя на наследниците на Петър Младенов Пенков в землището на с.
Трифоново, община Монтана имот с №026044 и проектна площ 1.863 дка, начин на трайно
ползване лозе в местността „Лозарски връх“, ІV-та категория, скица-проект
№Ф01498/18.10.2011 г., във връзка със заявление вх. №22068/1991 г. и решение
№22РГ/30.10.1997 г. на Общинската служба по земеделие - Монтана за признаване на
правото на възстановяване на собствеността в съществуващи или възстановими стари реални
граници.

17. Предоставя на наследниците на Палагия Петкова Луканова в землището на с.
Горно Церовене, община Монтана имот с №230064 и проектна площ 0.601 дка, начин на
трайно ползване пасище, мера в местността „Дреновец“, ІV-та категория, скица-проект
№Ф01716/19.10.2011 г., във връзка със заявление вх. №Ц3890/1996 г. и решение
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№591АА/03.10.1996 г. на Общинската служба по земеделие - Монтана за признаване на
правото на възстановяване на собствеността в съществуващи или възстановими стари реални
граници.

18. Предоставя на наследниците на Георги Божинов Георгиев в землището на с. Горно
Церовене, община Монтана:

▪ имот с №230010 и проектна площ 1.941 дка, начин на трайно ползване пасище, мера
в местността „Дреновец“, ІV-та категория, скица-проект №Ф01709/03.10.2011 г.

▪ имот с №230062 и проектна площ 1.213 дка, начин на трайно ползване пасище, мера
в местността „Дреновец“, ІV-та категория, скица-проект №Ф01710/03.10.2011 г., във връзка
със заявление вх. №Ц0350/1991 г. и решение №163/12.02.1993 г. на Общинската служба по
земеделие - Монтана за признаване на правото на възстановяване на собствеността в
съществуващи или възстановими стари реални граници.

19. Предоставя на наследниците на Иван Георгиев Велков в землището на с. Горно
Церовене, община Монтана имот с №460064 и проектна площ 1.843 дка, начин на трайно
ползване нива в местността „Над село“, VІІ-ма категория, скица-проект №Ф01725/09.11.2011
г., във връзка със заявление вх. №Ц0747/1992 г. и решение №265А/04.02.1993 г. на
Общинската служба по земеделие - Монтана за признаване на правото на възстановяване на
собствеността в съществуващи или възстановими стари реални граници.

20. Предоставя на наследниците на Павел Гоцов Димитров в землището на гр.
Монтана:

▪ имот с идент. 48489.22.480 и площ 2 480 кв. м., начин на трайно ползване нива в
местността „Под баира“, ІV-та категория, скица-проект  №8348/10.11.2011 г.,

▪ имот с идент. 48489.22.482 и площ 1 356 кв. м., начин на трайно ползване нива в
местността „Под баира“, ІV-та категория, скица-проект  №8347/10.11.2011 г.,

▪ имот с идент. 48489.26.799 и проектна площ 1 845 кв. м., начин на трайно ползване
лозе в местността „Пръчов дол“, VІ-та категория, скица-проект  №8352/10.11.2011 г.,

▪ имот с идент. 48489.3.675 и площ 2 794 кв. м., начин на трайно ползване пасище в
местността „Мало поле“, ІІІ-та категория, скица №8356/10.11.2011 г.,

▪ имот с идент. 48489.26.541 и площ 834 кв. м., начин на трайно ползване нива в
местността „Пръчов дол“, VІ-та категория, скица №8355/10.11.2011 г., във връзка със
заявление вх. №23080/1992 г. и решение №23/1/06.01.1999 г. на Общинската служба по
земеделие - Монтана за признаване на правото на възстановяване на собствеността в
съществуващи или възстановими стари реални граници.

21. Предоставя на наследниците на Неда Тодорова Спасова в землището на гр.
Монтана:

▪ имот с идент. 48489.21.488 и площ 4 614 кв. м., начин на трайно ползване нива в
местността „Парта“, ІV-та категория, скица №7803/24.10.2011 г.,

▪ имот с идент. 48489.21.585 и проектна площ 4 024 кв. м., начин на трайно ползване
зеленчукова градина в местността „Парта“, ІV-та категория, скица-проект №7776/21.10.2011
г., във връзка със заявление вх. №27055/1992 г. и решение №26РГ/29.04.2003 г. на
Общинската служба по земеделие - Монтана за признаване на правото на възстановяване на
собствеността в съществуващи или възстановими стари реални граници.

22. Предоставя на наследниците на Петкана Костова Тончева в землището на гр.
Монтана имот с идент. 48489.30.71 и площ 9 049 кв. м., начин на трайно ползване нива в
местността „Долна Чернила“, ІV-та категория, скица №6629/08.09.2011 г., във връзка със
заявление вх. №25531/1992 г. и решение №25/1/20.04.1999 г. на Общинската служба по
земеделие - Монтана за признаване на правото на възстановяване на собствеността в
съществуващи или възстановими стари реални граници.

23. Предоставя на Горан Тодоров Гоцов в землището на с. Винище, община Монтана:
▪ имот с №085030 и проектна площ 3.111 дка, начин на трайно ползване нива в

местността „Парезете“, V-та категория, скица-проект №Ф02322/16.11.2011 г.,
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▪ имот с №085036 и проектна площ 1.709 дка, начин на трайно ползване нива в
местността „Парезете“, V-та категория, скица-проект №Ф02323/16.11.2011 г.,

▪ имот с №030036 и проектна площ 1.200 дка, начин на трайно ползване ливада в
местността „Шаваре“, V-та категория, скица-проект №Ф02321/16.11.2011 г., във връзка със
заявление вх. №5305/1992 г. и решение №5Р/18.07.1996 г. на Общинската служба по
земеделие - Монтана за признаване на правото на възстановяване на собствеността в
съществуващи или възстановими стари реални граници.

24. Предоставя на наследниците на Рангел Иванов Ванчов в землището на с. Долна
Рикса, община Монтана имот със №116022 и проектна площ 1.499 дка, начин на трайно
ползване нива в местността „Зад гробищата“, ІV-та категория, скица-проект
№Ф01252/22.11.2011 г., във връзка със заявление вх. №12114/1992 г. и решение
№12РГ/19.11.1998 г. на Общинската служба по земеделие - Монтана за признаване на
правото на възстановяване на собствеността в съществуващи или възстановими стари реални
граници.

25. Предоставя на наследниците на Димитър Николов Петков в землището на с.
Крапчене, община Монтана:

▪ имот с №106060 и площ 1.304 дка, начин на трайно ползване нива в местността
„Градежа“, ІІІ-та категория, скица №Ф01466/22.11.2011 г.,

▪ имот с №121018 и проектна площ 2.790 дка, начин на трайно ползване ливада в
местността „Неделище“, ІХ-та категория, скица-проект №Ф01467/22.11.2011 г.,

▪ имот с №116026 и проектна площ 10.500 дка, начин на трайно ползване нива в
местността „Дълбоки Дол“, Х-та категория, скица-проект №Ф01468/22.11.2011 г., във връзка
със заявление вх. №14279/1992 г. и решение №14РГ/07.04.1998  г. на Общинската служба по
земеделие - Монтана за признаване на правото на възстановяване на собствеността в
съществуващи или възстановими стари реални граници.

26. Предоставя на наследниците на Цветко Митов Колов в землището на с.
Смоляновци, община Монтана:

▪ имот с №091099 и проектна площ 1.905 дка, начин на трайно ползване ливада в
местността „Блатото“, V-та категория, скица-проект №Ф02780/22.11.2011 г.,

▪ имот с №091119 и проектна площ 2.012 дка, начин на трайно ползване нива в
местността „Блатото“, V-та категория, скица-проект №Ф02778/22.11.2011 г.,

▪ имот с №091193 и проектна площ 3.911 дка, начин на трайно ползване ливада в
местността „Пачовото“, V-та категория, скица-проект №Ф02779/22.11.2011 г., във връзка със
заявление вх. №18602/1992 г. и решение №18РГ/14.06.1999 г. на Общинската служба по
земеделие - Монтана за признаване на правото на възстановяване на собствеността в
съществуващи или възстановими стари реални граници.

27. Предоставя на наследниците на Иван Петров Цендов в землището на с.
Смоляновци, община Монтана:

▪ имот с №052036 и проектна площ 3.863 дка, начин на трайно ползване нива в
местността „Градището“, VІІ-ма категория, скица-проект №Ф02781/22.11.2011 г.,

▪ имот с №052022 и проектна площ 0.584 дка, начин на трайно ползване нива в
местността „Градището“, VІІ-ма категория, скица-проект №Ф02782/22.11.2011 г., във връзка
със заявление вх. №18401/1992 г. и решение №18РГ/14.06.1999 г. на Общинската служба по
земеделие - Монтана за признаване на правото на възстановяване на собствеността в
съществуващи или възстановими стари реални граници.

28. Предоставя на наследниците на Ангел Наков Стоянов в землището на с.
Смоляновци, община Монтана имот с №072015 и проектна площ 2.814 дка, начин на трайно
ползване нива в местността „Влашко поле“, VІ-та категория, скица-проект
№Ф02783/22.11.2011 г., във връзка със заявление вх. №18422/1992 г. и решение
№18РГ/14.06.1999 г. на Общинската служба по земеделие - Монтана за признаване на
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правото на възстановяване на собствеността в съществуващи или възстановими стари реални
граници.

ТОЧКА ДВАДЕСЕТ: 08-01-210/10.11.2011г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на
Община Монтана, относно молба от Силма Еролова Калинова за опрощаване на дължими суми
от неправомерно получено парично обезщетение за отглеждане на малко дете по чл. 53 от
Кодекса за социално осигуряване.

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Следващата точка от Дневния ред е молба от Силма Еролова
Калинова. Желаещи за изказване? Няма. Обикновено гласуване, който е „за” предложението
формулирано в Докладната записка, моля да гласува

„За” – 28,
„Против” – 0,
„Въздържали се” – 0
Приема се

Решение
№ 32

Във връзка с  т. 2 от преписка № 94-00/485 от 09.09.2011 г. на  Администрацията на
Президента

Общински съвет – Монтана
Реши:

Изразява мнение, че полученото парично обезщетение от госпожа Силма Еролова
Калинова е дължимо и не следва да бъде опростено.

ТОЧКА ДВАДЕСЕТ И ПЪРВА: 08-01-219/07.12.2011г. Докладна записка от Златко
Живков-Кмет на Община Монтана, относно молба от Павлина Симеонова Нисторова за
опрощаване на дължими суми от неправомерно получено парично обезщетение за отглеждане
на малко дете по чл. 53 от Кодекса за социално осигуряване.

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Т.21 е Докладна записка, относно молба от Павлина Симеонова
Нисторова. Желаещи за изказване? Не виждам. Преминаваме към гласуване на прокто-решението,
който е „за”, моля да гласува

„За” – 31,
„Против” – 0,
„Въздържали се” – 0
Приема се

Решение
№ 33

Във връзка с  т. 2 от преписка № 94-00/1701 от 15.09.2011 г. на  Администрацията на
Президента

Общински съвет - Монтана
Реши:

Изразява мнение, че полученото парично обезщетение от госпожа Павлина Симеонова
Нисторова е дължимо и не следва да бъде опростено.

ТОЧКА ДВАДЕСЕТ И ВТОРА: Питания.

ИНЖ. ИВО ИВАНОВ: Преминаваме към точка Питания. В началото по предложение на
общинския съветник Найден Найденов на председателски съвет Ви предлагам следното нещо –
получаването на заплатите да ги получаваме на дебитни карти, за да спестим едно ходене до касата и
по този начин да стане по оперативно. Затова нещо се изисква съгласието на всички и ако това се
приеме от всички вас следващата заплата ще си я получим на касата, т.с. заплащането за декември
месец ще го получим на касата, заплащането за Януари месец ще го получим в дебитни карти. За
целта е важно в следващите една, две или три седмици да представим удостоверение от съответната
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банка, че сметката, която показваме е наша. Така че, все пак става въпроса за всички нас и аз ще го
подложа на гласуване това нещо. Ако това се възприеме, ще помоля всички да се съгласим с това
нещо и в този срок от две или три седмици да представим едно удостоверение от банката за дебитна
карта. Който е „за” това предложение да получаваме заплатите си по различна организация т.с. на
дебитни карти, моля да гласува

„За” – 24,
„Против” – 2,
„Въздържали се” – 0
Приема се
 Колеги, тръгваме на варианта през дебитни карти, все пак ще говорим в Нина за тези две или

три изключения да бъде направено това изключение. Не виждам кой знае какъв проблем това да се
направи като изключение.

Питания към Кмета има ли? Юлиан Александров. Д-р Джурджов по-бърза реакция от Найден
Найденов.

Д-Р ЮЛИАН АЛЕКСАНДРОВ: У-мо Председателство, у-ми г-н Кмете, имам следния
въпрос в този толкова хубав Северозападен вход на Монтана е поставено едно метално съоръжение,
което аз не виждам особения му смисъл. Как ще бъде чистена улицата сега в зимния период и коя
кола с дъска отпред ще мине там, където се пресича от Второ основно училище идват децата. Според
мен мисля, че светофарът е достатъчен и осветеност на пешеходната пътека. Тези железа някои ги е
мислил, но не ги е измислил. Не знам дали това е инициатива на КАТ. КАТ ли ще дойде да чисти
улицата? Лошо няма, светофар, осветена пешеходна пътека и това е достатъчно. Някакви железа
сложени там…

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Благодаря ти докторе, но Второ основно училище е най-голямото
училища от основните в Монтана. Това е предложение на комисията и на КАТ. Ще чистим както
трябва, но не мога да го махна това, защото предложението е на комисията и на КАТ. На
ул.”Веренишка” са три ленти и понеже се кара много бързо това е изискване за безопасност. Имаше
подписка на училища, на родители, на деца. Това не е мое хрумване да Ви тормоза, че не можете да
се движите по „Веренишка”. Съжалявам. Това е положението, прието е, моля ви. Ще чистим с Бобкат,
но това е картината.

ИНЖ.ИВО ИВАНОВ: Докторе, заповядайте.
Д-Р ЛЮДМИЛ ДЖУРДЖОВ: Г-н Кмете, питането е следното: Замърсяването отчита чета

извадка от Програмата – замърсяването с фини прахови частици е сезонен характер. Това се вижда от
направените разпределения за завишения направени по месеци. Почти всички регистрирани
завишения са регистрирани в зимния период от Октомври до Април. Моето питане е, понеже не го
получих на комисии по възможност да получа една справка – Един автомобил за един час колко
декара може да ороси, какво количество вода се излива на този 1 дка? През кои дни се оросяват
улиците и по колко часа? Просто искам да знам дали ще се достигнат тези 8 хил. дка., ако не се
оросява разбира се от Октомври до Април.

ИНЖ.ИВО ИВАНОВ: Благодаря. Найденов, заповядайте.
Г-Н НАЙДЕН НАЙДЕНОВ: Г-н Кмете, пред три от комисиите г-н Румен Ангелов каза, че

старите вземания, които касаят такса смет могат да бъдат ползвани за други дейности, а не за
изразходване по план-сметката, както е за такса смет. Какво е правното основание за това нещо и за
2011 година, какви средства са изразходване за други дейности?

ИНЖ.ИВО ИВАНОВ: Благодаря Ви г-н Найденов. Тук вариантите са очевидно два - отговор
или писмен отговор.

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Добре д-р Джурджов ще получите писмен отговор за росенето,
защо през зимата е повече, защото росиме през лятото. Няма да намалим росенето в никакъв случай,
защото такова предписание имаме.

Г-н Найденов, Вие закъсняхте имаше подобно питане за контрола върху парите върху
недоборите и върху другите неща. Ще Ви отговоря сега накрая тъй като в последната една седмица се
събраха толкова недобори, колкото не сме събирали за 10 месеца, защото всички държавни звена най-
вече Полицията сега внасят ударно. Как могат да се планират недоборите е тема на законодателството
и на прочит. Това касае всички общини без изключение. Само ще кажа, това, което е направено в част
от справките, че в нито един от членовете не се дава указание как неизползваните средства се минава
като преходен остатък в следващата година тези, които са недобори и лихви от недобори. Давам
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пример за едно звено Дом майка и дете, което шест години не е плащало данъци и такси, а сега са ни
ги платили преди два дни. В тези 6 години ние не сме ги лишили от тази услуга нито тях, нито други.
Затова в края на годината, като приключим, защото имаме такива, които можем да предвидим,
недобори не можем да планираме. Надълго и нашироко развих пред общинските съветници тезата, че
има юридически лица, от които няма как да събереш за съжаление. Има такива, които са дадени на
съдия изпълнители и как и по какъв начин се използват лихвите е предмет на законодателството.
Мога само да кажа, че няма отклонение и злоупотреба за 1,00 лв. или за 0,01 лв. В момента
половината български общини, тъй като казах, че 208 мил. лв. просрочия са в областните центрове, на
95 % в момента уточняваме тези неща ще получите отговор затова, какво сме събрали и какво не
евентуално при отчета в края на Януари. Това, което мага да кажа, защото към 30 Ноември план
сметката при план 3 600 000 лв. е събран 2 273 000 лв. това са едва 63 % останалото е недобори.
Недоборите се крепят на лудостта на кметовете без значение дали съм аз или който и да е в България.
Начина, по който ще успеят да притиснат част от тези длъжници, затова е финансовият Министър два
пъти ни изпраща писма да притискаме всички, за да си съберем недоборите, това не се планира, няма
как да се планира, говоря за недоборите никои не може да го планира. А пък лихвите от недоборите,
къде да бъдат отнесени, как да бъдат отнесени, както някои, който не си плаща 6 или 7 години, а в
това време ползва тази услуга. Разбрах въпроса, който сте задали ще получите информация, защото
има текст в ЗДБ, които казва, че приходите не са целеви и служат за покриване на разходите. Спорна
е темата, юридическа е. Така че по този начин Ви отговарям засега, моля те до края на Януари, когато
ще гледаме Бюджета, ще гледаме структура, ще гледаме всичко, тогава ще отговоря. Само в този
месец, това нещо, което го има като данни и което е дадено към 30 Октомври вече не е същото.
Заради това, че Държавата, пое да изчисти задълженията на МВР, на Министерство на правосъдието,
Министерство на здравеопазването, което не правеше няколко години по ред. Това нещо няма как да
го планирам. Аз се радвам, че екипа на финансовия Министър обеща да изчисти задълженията на
държавните служби от които на МВР най-голямата, без това да е вина на хората, които са
второстепенни или третостепенни разпоредители, като Директор на детска градина или Областна
управа или някои друг, които не е първостепенен разпоредител не може да се оправя с бюджетни
средства. В края на Януари ще бъда малко по-конкретен и тогава ще мога да отговоря. Ние също
задаваме доста въпроси в тази посока, защото не сме съгласни с някои от тези констатации. Ако
приемеш Найденов тогава.

Г-Н НАЙДЕН НАЙДЕНОВ: Приемам за края на Януари, но все пак искам да знам правните
основания за такса смет, което се събира се ползва не по предназначение, например за закупуване на
автомобил. Защото Румен Ангелов каза, че ги ползва за запълване на дупки. Аз не виждам логика от
такса смет да запълваме дупки.

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Не. Това е текст, който предстои със законодателя да го
уточняваме. Говоря за недоборите, онова, което планираме като такса за годината е по-малко, ние го
изпълняваме на 50; 60 % онова, което прави разликата ние дофинансираме от бюджета на недоборите
и ги възстановяваме. Трудно е, защото аз не мога да чакам година, две или три някои да реагира, а в
това време ние трябва да чистим, да росим, без значение как го правим. Разбрах какво Ви е казал г-н
Ангелов ще уточним това нещо.

ИНЖ.ИВО ИВАНОВ: Други питания? Не виждам. Само да кажа, че края на месец Януари
горе долу тогава ще бъде следващата сесия. Ще приемем бюджета с процедура от миналата година с
изнесено представяне на Бюджета. Достатъчно рано ще ви бъде съобщено. Довиждане до довечера.

Заседанието бе закрито в 16,00 часа

Протоколчик:………………….
/Мария Петрова/

Председател ОбС:……………………

/инж. Иво Иванов/


